
Møteprotokoll Fauske Kommune  

   
Kommunestyre 

 
 
 
Møtedato: 22.02.2024 Fra kl. 10:00 Til behandling: Sakene  
Møte nr: 1/2024 Til kl. 18:00 Møtested: Kommunestyresalen, 

administrasjonsbygget 
 
 
TILSTEDE PÅ MØTET: 
Medlemmer Parti 
Dina Charlotte Ferstad Skoglund AP 
Elisabeth Sollihaug AP 
Embla Sofie K. Sørensen AP 
Mona Iren Wiik AP 
Nils-Christian Steinbakk AP 
Remi Andre Pedersen AP 
Vegard Setså AP 
Michael Sagnes FRP 
Sophia Marie Toresen Stemland FRP 
Gisela Hansen Gulstad H 
Marianne Tverå H 
Per Kristen Løkås H 
Siv Anita Johnsen Brekke H 
Tore Eivind Rørnes H 
Truls Martin Aanstad H 
Turid Johansen Willumstad H 
Leif Bjørnar Alpøy INP 
Anne Helene Godding R 
Karl Gunnar Strøm SP 
Marlen Rendall Berg SP 
Richard Furnes Skagen SP 
Maria Piel SV 
Ole Tobias Orvin SV 

 
Varamedlemmer Parti 
Lars Helge Kristensen FRP 
Marit Stemland FRP 
Jan Åke Andersen H 
Veronika I. Ormåsen SP 
Irene Andreassen SV 

 
Andre: 
Ann-Elise Os 
Berit Vestvann Johnsen 
Geir-Ove Kjellbakk 
Hans Fredrik Sørdal 
Hilde Christine Sørensen 
Ida Bjørkquist 
Ingrid Steen Navjord 
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Mads Sandvik 
May-Britt Pedersen Delbekk 
Rune Reisænen 
Therese Eriksen 
Tom Erik Holteng 
Tom Vidar Karlsen 

 
 
 
 
Møtenotater: 
Møtet var innkalt på lovlig måte. Møtet var kunngjort i distriktets lokalavis, og dokumentene 
var utlagt til ettersyn på kommunens hjemmeside. 
Ordfører Marlen Rendall Berg og varaordfører Nils-Christian Steinbakk ledet møtet. 
 
Det var ingen merknader til innkallinga og den ble enstemmig godkjent. 
 
Merknader til sakslista: 
Ordfører foreslo endringer i behandlingsrekkefølge: 

· Sak 5 -9 og sak 13/24 behandle kl. 12.30. 
· Sak 20/24 behandles etter sak 12/24 
· Ekstra sak ang. valg til styre i Fauna KF settes opp på sakslista 

 
Sakslista med merknader ble enstemmig godkjent. 
 
Merknader til dagsorden: 

· Taletid 3 minutter - Enstemmig godkjent 
· Anne Godding (R): 

1. Forslag til uttalelse ang. Helse Nord, sykehussaken og kommnehelsetjensten. 
2. Har sendt inn grunngitt spørsmål. Mener det er konkrete spørsmål, men ordfører 
mener det er en interpellasjon og at den er for politisk. 

· Siv Anita Johnsen Brekke (H): 
1. Forslag til uttalelse Pris på kollektivtilbud i Salten 
2. Eiermelding - Selskapsspesifikke eierstrategier - Når skal dette opp til behandling? 
3. Interpellasjon kjernekraft - Hvordan blir vedtaket i denne fulgt opp? 

· Truls Aanstad (H): 
Start av møter kl. 10.00. Bør vi ikke starte kl. 09.00? 

 
Ordfører svarte: 

· Anne Godding: 
Ordfører har fulgt reglementet. Spørsmålene var politisk og kommunestyret må gi svar. 

· Truls Aanstad: 
Vi skal ha reglementene opp til behandling i løpet av våren og møtestart kan endres 
her. 

· Siv Anita Johnsen Brekke: 
Eiermelding arbeides med av kommunedirektør. 
Kjernekraft - Har vært oppe i regionrådet. Må se på hvordan vi går videre med dette. 
Kan ta kontakt med nettverket i Narvik. 

 
Dagsorden med 2 uttalelser ble enstemmig vedtatt. 
 
Orientering fra Salten Kraftsamband (SKS) v/Andreas Opheim, leder samfunn og bærekraft. 
 
Orientering om kontrollutvalgets arbeid v/utvalgsleder Per Kristen Løkås og seniorrådgiver 
Salten kontrollutvalgservice Ronny Seljeseth. 
 
Orientering om årsregnskapet 223 - Foreløpig v/økonomileder Mads Sandvik 
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Svar på spørsmål fra Turid Wilumstad (H) i forrige møte: 
Kommunalsjef Hans Fredrik Sørdal svarte. Vi har rutiner. Vi tar gjennomgang og revisjon. Det 
er nye rergler for personvern. Barn skal føle seg trygg. 
 
Habilitet: 

· Truls Aanstad: 
Sak 8/24 - Styremedlem i Galvano Tia 
Sak 13/24 - Medeier i privat barnehage 

· Gisela Gulstad: 
Sak 13/24 - Styremedlem i privat barnehage 

· Per Kristen Løkås: 
Sak 5/24 - Styreleder i Valnesfjord helsesportssenter 

· Tore Rørnes: 
Sak 9/24 - Ansatt i Fauskebygg. 

 
Sak 11/24 ble behandlet etter sak 23/24. 
Sak 20/24 ble behandlet etter sak 12/24. 
Sak 23/24 ble behandlet etter sak 14/24. 
Sak 22/24 ble behandlet helt til slutt i møtet. 
 
Permisjoner: 
Marianne Tverå (H) innvilget permisjon fra sak 23/24. 
Dina Ferstad Skoglund (AP) innvilget før uttalelsene ble behandlet. 
 
Uttalelser: 
Siv Anita Johnsen Brekke (H) fremmet følgende uttalelse: 
Pris på kollektivtilbud i Salten 
I både lokalmedia og sosiale media har vi den siste tiden kunne lese at det er dannet en 
aksjonsgruppe som etterlyser rimeligere togtilbud og som tar til orde for rimeligere 
månedskort for tog, og de har en forventning om lik månedspris på tog og buss. 
Det er godt kjent at Salten region ofte omtales som en BAS region, dvs. at vi er en naturlig 
felles bo-, arbeids- og serviceregion. Det er også godt kjent at mange av våre innbyggere 
pendler ut av kommunen hver dag, til jobb i andre nærliggende kommuner.  
Det at man kan bo i en kommune og jobbe i en nabokommune er svært viktig for å 
opprettholde bosettingen – og da er rimelig og godt kollektivtilbud for mange svært viktig. 
Kommunestyret er kjent med at det i mange kommuner og regioner finnes ordninger der tog 
og buss har lik pris, for eksempel har man flere steder ordninger med lik pris på 
periodebilletter på buss og tog, enten på spesifikke strekninger eller i billettsoner. 
Det foreslås at man innfører et felles reisekort (periodekort) for hele Salten regionen som 
dekker både buss og tog. 
Kommunestyret støtter aksjonsgruppas utspill og ber om at ordfører følger opp saken. Det er 
viktig at vi i regionen har gode kollektivtilbud, med priser som gjør at de kollektive tilbudene 
blir noe mange vil benytte seg av som alternativ til å kjøre i hver sin bil. Strekningen mellom 
Fauske og Bodø er svært trafikkert og ulykkesbelastet, og det vil være formålstjenlig at vi har 
et kollektivtilbud som gjør at vi helst velger tog eller buss og da med samme billettpris. 
 
H's forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Anne Godding (R) fremmet følgende uttalelse: 
Forslag til uttalelse om Helse Nord, sykehussaken og kommunehelsetjenesten. 
De siste månedene har vi opplevd en massiv, tverrpolitisk motstand i hele Nord Norge, mot 
sykehusplanene til Helse Nord og helseminister Ingvild Kjerkol. I Nordland er forslagene om 
nedlegging av akuttkirurgi og fødeavdelingene ved Lofoten og Narvik sykehus, spesielt 
alvorlige for oss. Da Helse Nord fikk i oppdrag å se på mulige endringer i tjenestene, var ikke 
kommunehelsetjenesten en del av oppdraget. 
Lofotsykehuset i Gravdal er viktig for Nordlandsykehuset, ved at de tar imot mange 
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akuttpasienter som ellers ville ha blitt sendt til Bodø. Ved en nedlegging av postene i Lofoten 
vil Nordlandsykehuset oppleve betydelig større pågang av pasienter. Nordlandssykehuset har 
allerede problemer med å behandle liste- pasienter innen fristen. En økning av antallet 
akuttpasienter vil selvfølgelig forverre situasjonen. 
Nedlegging av akutt-tjenestene ved Narvik sykehus, vil også bidra til en økning av pasienter 
til Nordlandsykehuset i Bodø. Akuttpasienter fra Tysfjord bl.a., må heller bli fraktet til Bodø 
enn til Harstad. 
All sykehushelsetjeneste er avhengig av en god kommunehelsetjeneste. Fauske kommune er 
én av nabokommunene til Nordlandsykehuset. At spesialisthelsetjenesten lykkes, forutsetter 
at kommunehelsetjenesten lykkes og motsatt. Fauske kommune har allerede store problemer 
med å kunne ta imot «ferdigbehandlede» pasienter fra sykehuset og må dekke utgiftene til 
overliggerdøgn som var 3.4 mill kroner i 2023. Ved en eventuell nedlegging av avdelingene i 
Lofoten og Narvik og dermed økning av pasienter til Nordlandssykehuset, vil det nok bli stilt 
krav om raskere tilbakeføring av pasienter til Fauske. 
Fauske kommunestyre ser med bekymring på planene til Helse Nord om nedlegging av 
avdelingene i Lofoten og Narvik. Vi er en del av omlandet til Nordlandsykehuset og det er 
snakk om store endringer, som vil ha innvirkning på spesialisthelsetjenesten og dermed også 
på kommunehelsetjenesten. Det blir lagt skyld på problemer med rekruttering av      personell, 
spesielt av sykepleiere. Vi vil minne om at problemet er like stort i kommunene. Å legge ned 
sykehusavdelinger hjelper ikke. Det er andre faktorer som har innvirkning på dette. 
 Til slutt vil vi også gi uttrykk for vår støtte til befolkningen og til ansatte både i sykehusene og 
i kommunehelsetjenesten i Lofoten og i Narvik, som med rette reagerer. Neste styremøter for 
Helse Nord er 28. februar og 14. mars 2024. 
Denne uttalelsen sendes til styremøtet 28. februar 2024. 
Støttes forhåpentligvis av alle partiene i Fauske Kommunestyre på møtet 22. februar 2024. 
NB: viser til en uttalelse underskrevet av alle gruppelederne i kommunestyret i Narvik, 
publisert i AN 06.12.2023, om samme tema. 
 
R's uttalelse ble trukket. 
Gruppelederne utarbeider ny uttalelse fram til formannskapet 21. mars. 
 

 
 
 
 
 
 
UNDERSKRIFTER: 
Vi bekrefter med våre underskrifter at møteboken er ført i samsvar med det som ble bestemt på møtet: 
 
Fauske 26.02.24 
 
 
Berit Vestvann Johnsen 
formannskapssekretær 
 
 
 
 
Marlen Rendall Berg 
ordfører 

representant representant 

 
Protokollen er godkjent av kommunestyret i møte nr           den 
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Saksliste 
 
Saksnr. Sakstittel  
001/24 Godkjenning av møtebok  
002/24 Delegerte saker i perioden  
003/24 Referatsaker i perioden  
004/24 Bakgrunn og beskrivelse av behov og fremgangsmåte 

før bygging av omsorgsboliger 
 

005/24 Oppfølging etter vedtak - Innretting av tjenestetilbud i 
omsorgstjenesten - alternativer til midlertidig 
omsorgstilbud 

 

006/24 Vertskommuneavtale for Indre Salten Legevakt (ISLV)  
007/24 Samarbeidsavtale mellom Fauske kommune og 

Nordlandssykehuset 
 

008/24 Detaljregulering for Kirkeveien 17  
009/24 Detaljregulering for nye Sulitjelma gruver - Bursi  
010/24 Endring av detaljregulering for deler av Kosmo boligfelt  
011/24 Fauske rådhus - oppfølging av vedtak - innhold og 

videre framdrift 
 

012/24 Orientering av resultater etter Elevundersøkelsen 2023  
013/24 Høring - Endring i barnehageloven med forskrifter  
014/24 Omstillingsprosjektet - Underveisrapportering 2024  
015/24 Økonomi- og handlingsplan 2024-2027 – Oppfølging 

av vedtakspunkt i kommunestyrets budsjettvedtak: 
«Prioritering av utredninger» 

 

016/24 Revidering av delegeringsreglement i forbindelse med 
opprettelse av velferdsutvalg 

 

017/24 Innspill til bruk av Iris-fondet 2024  
018/24 Kommunale kunstgressbaner - Tilstandsrapporter og 

videre prosess 
 

019/24 Søknad fra Klungset leir om overtagelse av Klöckner 
brannbil 

 

020/24 Særutskrift fra kontrollutvalget sak 27/23 - Rapport 
forvaltningsrevisjon: Trygt skolemiljø 

 

021/24 Nye vedtekter for Fauske eldreråd  
022/24 Sakkyndig nemnd og klagenemnd for eiendomsskatt 

for perioden 2023 - 2027 - Utskifting av medlemmer fra 
formannskapet 

 

023/24 Fauna KF organisering - oppfølging av politisk vedtak  
024/24 Økt behov for renholdsressurs i renholdsavdelingen  
025/24 Oppnevning av medlemmer til styret i Fauna KF 2023  
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001/24: Godkjenning av møtebok 
 
Kommunedirektørens forslag til vedtak: 

Møtebok nr. 12/2023 og 13/2023 godkjennes. 

 
Kommunestyre 22.02.2024: 
 
 
Behandling: 
Kommunedirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 
 
KOM- 001/24 Vedtak: 
Vedtak: 

Møtebok nr. 12/2023 og 13/2023 godkjennes. 

 
 
 
002/24: Delegerte saker i perioden 
 
Kommunedirektørens forslag til vedtak: 

Delegerte saker tas til orientering. 
 
Kommunestyre 22.02.2024: 
 
 
Behandling: 
Kommunedirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 
 
KOM- 002/24 Vedtak: 
Vedtak: 

Delegerte saker tas til orientering. 

 
 
 
003/24: Referatsaker i perioden 
 
Kommunedirektørens forslag til vedtak: 

Dokumentene tas til orientering. 
 
Kommunestyre 22.02.2024: 
 
 
Behandling: 
Kommunedirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 
 
KOM- 003/24 Vedtak: 
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Vedtak: 

Dokumentene tas til orientering. 

 
 
 
004/24: Bakgrunn og beskrivelse av behov og fremgangsmåte før bygging av 
omsorgsboliger 
 
Vedtak som innstilling fra Formannskap - 13.02.2024 
Innstilling til kommunestyret: 

Kommunedelplan helse, omsorg og velferd 2023 – 2030 ble vedtatt i kommunestyret 
16.11.23. Befolkningsframskrivinger viser at vil få en stor økning i antall eldre, samtidig 
med en nedgang i antall personer i yrkesaktiv alder. Dette vil medføre økt behov for 
helse- og omsorgstjenester, samtidig som tilgangen på personell blir mindre. En av 
kommunens hovedutfordringer er mangel på institusjonsplasser, korttidsplasser og 
kommunen mangler tilbud om heldøgns bemannede omsorgsboliger. 
 

1. Kommunestyret vedtok i k-styresak 125/23 at det i samarbeid med administrativ 
ledelse, tillitsvalgte, frivilligheten og med husbankens virkemidler skulle igangsettes en 
storstilt satsing med å planlegge, dimensjoneres og bygge fremtidens eldreomsorg i 
Fauske kommune. Bygging av heldøgns bemannede omsorgsboliger er en vesentlig 
del av dette som det haster med å komme i gang med. 
 
2. Kommunedirektøren bes se bygging av heldøgns bemannede omsorgsboliger opp 
mot hovedutfordringene og hovedgrepene som er foreslått i kommunedelplan helse, 
omsorg og velferd 2023 - 2030, samt k-styresak 125/23. Kommunestyret ber om at det 
fremlegges til politisk behandling et handlingsprogram med milepæler og en tydelig 
fremdrift. 
 
3.Det skal utarbeides en perspektivanalyse som er med på å danne grunnlag for 
prioriteringene som må gjøres ut fra forventet demografiutvikling. 
 
4. Vedtatt investeringsreglement i Fauske kommune gir retningslinjer for hvordan 
kommunedirektøren skal gjennomføre investeringsprosjektet med bygging av heldøgns 
bemannede boliger. Etablering av prosjektet og rapportering til politiske utvalg fremgår 
av vedtatt reglement og bes følges opp. 

 
Kommunedirektørens forslag til innstilling: 

Det skal utarbeides en perspektivanalyse som er med på å danne grunnlag for 
prioriteringene som må gjøres ut fra forventet demografiutvikling. 
 
Vedtatt investeringsreglement i Fauske kommune gir retningslinjer for hvordan 
kommunedirektøren skal gjennomføre investeringsprosjektet med bygging av heldøgns 
bemannede boliger. Etablering av prosjektet og rapportering til politiske utvalg fremgår 
av vedtatt reglement og bes følges opp. 
 

 
Eldrerådet 07.02.2024: 
 
 
Behandling: 
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Jørgen Kampli foreslo: 
Fauske Eldrerådet støtter kommunedirektørens innstilling i saken. Eldrerådet skal sikres 
medvirkning i alle saker som gjelder eldre. Eldrerådet forutsetter derfor å få saken til behandlng 
gjennom hele prosessen i forkant av behandling i formannskap og kommunestyre. 
 
Kamplis forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
ELD- 004/24 Vedtak: 
Vedtak: 
Fauske Eldrerådet støtter kommunedirektørens innstilling i saken. Eldrerådet skal sikres 
medvirkning i alle saker som gjelder eldre. Eldrerådet forutsetter derfor å få saken til 
behandlng gjennom hele prosessen i forkant av behandling i formannskap og kommunestyre.
  

 
Fauske kommunale råd for personer med funksjonsnedsettelse 08.02.2024: 
 
 
Behandling: 
Følgende omforente forslag ble fremmet: 
Fauske kommunale råd for personer med funksjonsnedsettelse synes det er bra at prosjektet er 
i gang og ser frem til å uttale oss senere i saken. 
 
Det omforente forslaget ble enstemmig vedtatt. 
 
FUN- 004/24 Vedtak: 
Vedtak: 

Fauske kommunale råd for personer med funksjonsnedsettelse synes det er bra at 
prosjektet er i gang og ser frem til å uttale oss senere i saken. 

 
Formannskap 13.02.2024: 
 
 
Behandling: 
Forslag fra AP, SP og SV, foreslått av Nils-Christian Steinbakk,      Arbeiderpartiet 
Kommunedelplan helse, omsorg og velferd 2023 – 2030 ble vedtatt i kommunestyret 
16.11.23. Befolkningsframskrivinger viser at vil få en stor økning i antall eldre, samtidig med 
en nedgang i antall personer i yrkesaktiv alder. Dette vil medføre økt behov for helse- og 
omsorgstjenester, samtidig som tilgangen på personell blir mindre. En av kommunens 
hovedutfordringer er mangel på institusjonsplasser, korttidsplasser og kommunen mangler 
tilbud om heldøgns bemannede omsorgsboliger. 
1. Kommunestyret vedtok i k-styresak 125/23 at det i samarbeid med administrativ ledelse, 
tillitsvalgte, frivilligheten og med husbankens virkemidler skulle igangsettes en storstilt satsing 
med å planlegge, dimensjoneres og bygge fremtidens eldreomsorg i Fauske kommune. 
Bygging av heldøgns bemannede omsorgsboliger er en vesentlig del av dette som det haster 
med å komme i gang med. 
2. Kommunedirektøren bes se bygging av heldøgns bemannede omsorgsboliger opp mot 
hovedutfordringene og hovedgrepene som er foreslått i kommunedelplan helse, omsorg og 
velferd 2023 - 2030, samt k-styresak 125/23. Kommunestyret ber om at det fremlegges til 
politisk behandling et handlingsprogram med milepæler og en tydelig fremdrift. 
 
Innstillingen støttes i tillegg som nytt punkt 3 og 4 

 
Kommunedirektøren forslag til innstilling ble enstemmig vedtatt. 
AP/SP/SV's forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
FOR- 006/24 Vedtak: 
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Innstilling til kommunestyret: 

Kommunedelplan helse, omsorg og velferd 2023 – 2030 ble vedtatt i kommunestyret 
16.11.23. Befolkningsframskrivinger viser at vil få en stor økning i antall eldre, samtidig 
med en nedgang i antall personer i yrkesaktiv alder. Dette vil medføre økt behov for 
helse- og omsorgstjenester, samtidig som tilgangen på personell blir mindre. En av 
kommunens hovedutfordringer er mangel på institusjonsplasser, korttidsplasser og 
kommunen mangler tilbud om heldøgns bemannede omsorgsboliger. 
 

1. Kommunestyret vedtok i k-styresak 125/23 at det i samarbeid med administrativ 
ledelse, tillitsvalgte, frivilligheten og med husbankens virkemidler skulle igangsettes en 
storstilt satsing med å planlegge, dimensjoneres og bygge fremtidens eldreomsorg i 
Fauske kommune. Bygging av heldøgns bemannede omsorgsboliger er en vesentlig 
del av dette som det haster med å komme i gang med. 
 
2. Kommunedirektøren bes se bygging av heldøgns bemannede omsorgsboliger opp 
mot hovedutfordringene og hovedgrepene som er foreslått i kommunedelplan helse, 
omsorg og velferd 2023 - 2030, samt k-styresak 125/23. Kommunestyret ber om at det 
fremlegges til politisk behandling et handlingsprogram med milepæler og en tydelig 
fremdrift. 
 
3.Det skal utarbeides en perspektivanalyse som er med på å danne grunnlag for 
prioriteringene som må gjøres ut fra forventet demografiutvikling. 
 
4. Vedtatt investeringsreglement i Fauske kommune gir retningslinjer for hvordan 
kommunedirektøren skal gjennomføre investeringsprosjektet med bygging av heldøgns 
bemannede boliger. Etablering av prosjektet og rapportering til politiske utvalg fremgår 
av vedtatt reglement og bes følges opp. 

 
Kommunestyre 22.02.2024: 
 
 
Behandling: 
Formannskapets innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
KOM- 004/24 Vedtak: 
Vedtak: 

Kommunedelplan helse, omsorg og velferd 2023 – 2030 ble vedtatt i kommunestyret 
16.11.23. Befolkningsframskrivinger viser at vil få en stor økning i antall eldre, samtidig 
med en nedgang i antall personer i yrkesaktiv alder. Dette vil medføre økt behov for 
helse- og omsorgstjenester, samtidig som tilgangen på personell blir mindre. En av 
kommunens hovedutfordringer er mangel på institusjonsplasser, korttidsplasser og 
kommunen mangler tilbud om heldøgns bemannede omsorgsboliger. 
 

1. Kommunestyret vedtok i k-styresak 125/23 at det i samarbeid med administrativ 
ledelse, tillitsvalgte, frivilligheten og med husbankens virkemidler skulle igangsettes en 
storstilt satsing med å planlegge, dimensjoneres og bygge fremtidens eldreomsorg i 
Fauske kommune. Bygging av heldøgns bemannede omsorgsboliger er en vesentlig 
del av dette som det haster med å komme i gang med. 
 
2. Kommunedirektøren bes se bygging av heldøgns bemannede omsorgsboliger opp 
mot hovedutfordringene og hovedgrepene som er foreslått i kommunedelplan helse, 
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omsorg og velferd 2023 - 2030, samt k-styresak 125/23. Kommunestyret ber om at det 
fremlegges til politisk behandling et handlingsprogram med milepæler og en tydelig 
fremdrift. 
 
3.Det skal utarbeides en perspektivanalyse som er med på å danne grunnlag for 
prioriteringene som må gjøres ut fra forventet demografiutvikling. 
 
4. Vedtatt investeringsreglement i Fauske kommune gir retningslinjer for hvordan 
kommunedirektøren skal gjennomføre investeringsprosjektet med bygging av heldøgns 
bemannede boliger. Etablering av prosjektet og rapportering til politiske utvalg fremgår 
av vedtatt reglement og bes følges opp. 

 
 
 
005/24: Oppfølging etter vedtak - Innretting av tjenestetilbud i omsorgstjenesten - 
alternativer til midlertidig omsorgstilbud 
 
Vedtak som innstilling fra Formannskap - 13.02.2024 
Innstilling ttil kommunestyret: 

Kommunedirektørens anbefaling om å kanalisere leder- og prosjektressurser til å få 
arbeidet med heldøgns bemannede omsorgsboliger raskt i gang er mest formålstjenlig, 
fremfor å etablere kortsiktige og kostbare alternative kommunale løsninger. Tidslinjen er 
av vesentlig betydning til at kommunestyret understøtter kommunedirektørens forslag til 
prioritering av personellressurser. 
 
Samtidig, og som en midlertidig løsning, bes kommunedirektøren om å etablere et 
offentlig-privat samarbeid med Valnesfjord Helsesportssenter der samarbeidet skal 
starte med en pilotperiode. Det inngås en avtale om en plass i første omgang. Ny 
vurdering gjøres etter første evaluering. 

 
Kommunedirektørens forslag til innstilling: 

Kommunedirektørens anbefaling om å kanalisere leder- og prosjektressurser til å få 
arbeidet med heldøgns bemannede omsorgsboliger raskt i gang er mest formålstjenlig, 
fremfor å etablere kortsiktige og kostbare alternative kommunale løsninger. Tidslinjen er 
av vesentlig betydning til at kommunestyret understøtter kommunedirektørens forslag til 
prioritering av personellressurser. 
 
Samtidig, og som en midlertidig løsning, bes kommunedirektøren om å etablere et 
offentlig-privat samarbeid med Valnesfjord Helsesportssenter der samarbeidet skal 
starte med en pilotperiode. Det inngås en avtale om en plass i første omgang. Ny 
vurdering gjøres etter første evaluering. 

 
 

 
Eldrerådet 07.02.2024: 
 
 
Behandling: 
Jørgen Kampli foreslo: 
Å få omsorgsboliger på plass vil kreve en strørre planleggingsprosess, utlysing av anbud og 
bygging av boliger. Dette vil ta tid. Kommunestyret må derfor være mer offensiv i denne 
perioden for å redusere antall overliggdøgn på sykehuset. Å legge til rette for en plass på 
Valnesfjord helsesportssenter er ikke tilstrekkelig.  
 
Kamplis forslag ble enstemmig vedtatt. 
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ELD- 003/24 Vedtak: 
Vedtak: 

Å få omsorgsboliger på plass vil kreve en strørre planleggingsprosess, utlysing av anbud og 
bygging av boliger. Dette vil ta tid. Kommunestyret må derfor være mer offensiv i denne 
perioden for å redusere antall overliggdøgn på sykehuset. Å legge til rette for en plass på 
Valnesfjord helsesportssenter er ikke tilstrekkelig. 

 
Formannskap 13.02.2024: 
 
 
Behandling: 
Møtet ble enstemmig lukket, under opplysninger om priser fra Valnesfjord Helsesportssenter, 
med hjemmel i kommuneloven § 11-5, andre ledd bokstav b. 
 
Kommunedirektørens forslag til innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
FOR- 007/24 Vedtak: 
Innstilling ttil kommunestyret: 

Kommunedirektørens anbefaling om å kanalisere leder- og prosjektressurser til å få 
arbeidet med heldøgns bemannede omsorgsboliger raskt i gang er mest formålstjenlig, 
fremfor å etablere kortsiktige og kostbare alternative kommunale løsninger. Tidslinjen er 
av vesentlig betydning til at kommunestyret understøtter kommunedirektørens forslag til 
prioritering av personellressurser. 
 
Samtidig, og som en midlertidig løsning, bes kommunedirektøren om å etablere et 
offentlig-privat samarbeid med Valnesfjord Helsesportssenter der samarbeidet skal 
starte med en pilotperiode. Det inngås en avtale om en plass i første omgang. Ny 
vurdering gjøres etter første evaluering. 

 
Kommunestyre 22.02.2024: 
 
 
Behandling: 
Endringsforslag pnkt 2 i innstillingen fra H, FRP og INP, foreslått av Truls Martin Aanstad, Høyre 
Samtidig, og som en midlertidig løsning, bes kommunedirektøren om å etablere et offentlig-
privat samarbeid med aktuell tilbyder der samarbeidet skal starte med en pilotperiode. 
 
Det inngås en avtale om inntil 3 plasser i første omgang. Ny vurdering gjøres etter første 
evaluering. 

 
Tilleggsforslag fra AP, SP og SV, foreslått av Vegard Setså, FelleslistaArbeiderpartiet 
Fauske kommune har over tid hatt en betydelig økning i antall døgn med utskrivningsklare 
pasienter fra sykehus. Utskrivningsklare pasienter som er medisinsk vurdert til ikke å kunne 
sendes direkte hjem, innebærer at det er kommunens plikt til å gi nødvendig helsehjelp i et 
egnet og tilrettelagt tilbud. I Fauske kommune skal dette tilbudet gis i Buen korttidsavdeling. 
På grunn av kapasitetsproblemer og situasjonen generelt i kommunens helse- og 
omsorgstjeneste, klarer man ikke alltid å ta imot pasienter som har behov for tilsyn og 
personell hele døgnet. 

 
Den samlede helse- og omsorgssektoren står overfor betydelige utfordringer som følge av 
demografiske endringer og mangel på institusjonsplasser, korttidsplasser og bemannede 
omsorgsboliger. En negativ utvikling i alderssammensetning, hvor en stadig større andel vil 
være i de eldre aldersgruppene, byr på betydelige samfunnsmessige utfordringer. Vi ser 
økende grad av psykisk uhelse i samfunnet rundt oss, ensomhet og isolasjon. Vi møter på 
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store rekrutteringsutfordringer og vi har vesentlige mangler i omsorgstrappen. 
 
1. Kommunedirektøren har i påvente av større kapasitet i omsorgstrappa vurdert 7 
alternativer for å løse kapasitetsutfordringene kommunen står i. I denne vurderingen er det så 
langt ikke funnet løsninger som i noen større grad vil avhjelpe dagens situasjon. 
Kommunestyret ber derfor kommunedirektøren sette i verk tiltak som avhjelper situasjonen, 
gjennom å ta i bruk de mulighetene som finnes i kommunen. Hensiktsmessig og tilgjengelig 
bygningsmasse i nærheten av eksisterende helsetjenester må vurderes tatt i bruk for å øke 
kapasiteten i omsorgstrappen. Kommunedirektøren rapporterer til formannskapet. 
 
2. Fauske kommune trenger flere omsorgsboliger/ tilrettelagte boløsninger. Dersom en 
interessent er villig til for eksempel å utvikle Sagatun i Sulitjelma til omsorgsboliger, bes 
kommunedirektøren om å gå i dialog med interessentene. Ettersom tilbydere av 
omsorgsboliger utenom kommunen ikke kan nyttiggjøre seg Husbankens virkemidler for 
støtte, skal Fauske kommune bistå i et potensielt samarbeid med å få tilgang til midler fra 
Husbankens støtteordninger. Ved en eventuell etablering av omsorgsboliger i Sagatun, 
tildeles kommunale helse- og omsorgstjenester etter søknad og etter vedtak ut fra 
tildelingskriterier. 
 
3. Samtidig, og som en midlertidig løsning, gis kommunedirektøren fullmakt til å etablere et 
offentlig-privat samarbeid med aktuell tilbyder der eventuelt samarbeidet skal starte med en 
pilotperiode. Det gis fullmakt til å inngå en avtale om inntil 3 plasser ved behov. Ny vurdering 
gjøres etter førsteevaluering. Forutsetter at loven om offentlig anskaffelse er ivaretatt. 

 
Per Kristen Løkås (H) stilte spørsmål med egen habilitet. Han er styreleder i Valnesfjord 
helsesportssenter. 
Jan Åke Andersen (H) trådte inn. 
Løkås ble enstemmig erklært inhabil med hjemmel i forvaltningsloven § 6, 1. ledd, bokstav e. 
 
Møtet ble enstemmig lukket etter § 11-5, 3. ledd, bokstav b for konkrete opplysninger om priser 
fra Valnesfjord helsesportssenter. 
 
Anne Godding (R) fremmet følgende utsettelsesforslag: 
Saken utsettes til neste møte kommunestyretmøte 11. april 2024 og utredes nærmere og 
vurderes også i forhold til uttalelser fra pensjonistforening bl.a. 
 
R's utsettelsesforslg ble forkastet med 26 (7AP, 4FRP, 7H, 1INP, 4SP, 3SV) mot 1 (1R) 
stemmer. 
 
H's endringforslag ble trukket. 
 
Formannskapets innstilling 1. avsnitt ble enstemmig vedtatt. 
Formannskapets innstilling 2. avsnitt ble enstemmig forkastet.  
AP/SP/SV's forslag innledning ble enstemmg vedtatt. 
AP/SP/SV's forslag pkt. 1. ble vedtatt med 15 (7AP, 1R, 4SP, 3SV) mot 12 (4FRP, 7H, 1INP) 
stemmer.  
AP/SP/SV's forslag pkt. 2 ble vedtatt med 15 (7AP, 1R, 4SP, 3SV) mot 12 (4FRP, 7H, 1INP) 
stemmer.  
AP/SP/SV's forslag pkt. 3 ble enstemmig vedtatt.  
 
KOM- 005/24 Vedtak: 
Vedtak: 

Kommunedirektørens anbefaling om å kanalisere leder- og prosjektressurser til å få 
arbeidet med heldøgns bemannede omsorgsboliger raskt i gang er mest formålstjenlig, 
fremfor å etablere kortsiktige og kostbare alternative kommunale løsninger. Tidslinjen er 
av vesentlig betydning til at kommunestyret understøtter kommunedirektørens forslag til 
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prioritering av personellressurser. 
 
Fauske kommune har over tid hatt en betydelig økning i antall døgn med 
utskrivningsklare pasienter fra sykehus. Utskrivningsklare pasienter som er medisinsk 
vurdert til ikke å kunne sendes direkte hjem, innebærer at det er kommunens plikt til å 
gi nødvendig helsehjelp i et egnet og tilrettelagt tilbud. I Fauske kommune skal dette 
tilbudet gis i Buen korttidsavdeling. På grunn av kapasitetsproblemer og situasjonen 
generelt i kommunens helse- og omsorgstjeneste, klarer man ikke alltid å ta imot 
pasienter som har behov for tilsyn og personell hele døgnet. 

 
Den samlede helse- og omsorgssektoren står overfor betydelige utfordringer som følge 
av demografiske endringer og mangel på institusjonsplasser, korttidsplasser og 
bemannede omsorgsboliger. En negativ utvikling i alderssammensetning, hvor en 
stadig større andel vil være i de eldre aldersgruppene, byr på betydelige 
samfunnsmessige utfordringer. Vi ser økende grad av psykisk uhelse i samfunnet rundt 
oss, ensomhet og isolasjon. Vi møter på store rekrutteringsutfordringer og vi har 
vesentlige mangler i omsorgstrappen. 
 
1. Kommunedirektøren har i påvente av større kapasitet i omsorgstrappa vurdert 7 
alternativer for å løse kapasitetsutfordringene kommunen står i. I denne vurderingen er 
det så langt ikke funnet løsninger som i noen større grad vil avhjelpe dagens situasjon. 
Kommunestyret ber derfor kommunedirektøren sette i verk tiltak som avhjelper 
situasjonen, gjennom å ta i bruk de mulighetene som finnes i kommunen. 
Hensiktsmessig og tilgjengelig bygningsmasse i nærheten av eksisterende 
helsetjenester må vurderes tatt i bruk for å øke kapasiteten i omsorgstrappen. 
Kommunedirektøren rapporterer til formannskapet. 
 
2. Fauske kommune trenger flere omsorgsboliger/ tilrettelagte boløsninger. Dersom en 
interessent er villig til for eksempel å utvikle Sagatun i Sulitjelma til omsorgsboliger, bes 
kommunedirektøren om å gå i dialog med interessentene. Ettersom tilbydere av 
omsorgsboliger utenom kommunen ikke kan nyttiggjøre seg Husbankens virkemidler 
for støtte, skal Fauske kommune bistå i et potensielt samarbeid med å få tilgang til 
midler fra Husbankens støtteordninger. Ved en eventuell etablering av omsorgsboliger i 
Sagatun, tildeles kommunale helse- og omsorgstjenester etter søknad og etter vedtak 
ut fra tildelingskriterier. 
 
3. Samtidig, og som en midlertidig løsning, gis kommunedirektøren fullmakt til å 
etablere et offentlig-privat samarbeid med aktuell tilbyder der eventuelt samarbeidet 
skal starte med en pilotperiode. Det gis fullmakt til å inngå en avtale om inntil 3 plasser 
ved behov. Ny vurdering gjøres etter førsteevaluering. Forutsetter at loven om offentlig 
anskaffelse er ivaretatt. 

 
 
 
006/24: Vertskommuneavtale for Indre Salten Legevakt (ISLV) 
 
Vedtak som innstilling fra Formannskap - 13.02.2024 
Innstilling til kommunestyret: 

Revidert vertskommuneavtale om Indre Salten Legevakt godkjennes som vedlagt i 
saken.  

 
Kommunedirektørens forslag til innstilling: 

Revidert vertskommuneavtale om Indre Salten Legevakt godkjennes som vedlagt i 
saken.  
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Formannskap 13.02.2024: 
 
 
Behandling: 
Kommunedirektørens forslag til innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
FOR- 008/24 Vedtak: 
Innstilling til kommunestyret: 

Revidert vertskommuneavtale om Indre Salten Legevakt godkjennes som vedlagt i 
saken.  

 
Kommunestyre 22.02.2024: 
 
 
Behandling: 
Formannskapets innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
KOM- 006/24 Vedtak: 
Vedtak: 

Revidert vertskommuneavtale om Indre Salten Legevakt godkjennes som vedlagt i 
saken.  

 
 
 
007/24: Samarbeidsavtale mellom Fauske kommune og Nordlandssykehuset 
 
Vedtak som innstilling fra Formannskap - 13.02.2024 
Innstilling til kommunestyret: 

 
Samarbeidsavtalen mellom Fauske kommune og Nordlandssykehuset HF vedtas. 
 
Kommunedirektøren er fornøyd med at avtalen ivaretar den lovpålagte samhandlingen 
og er samlet i ett oversiktlig dokument.  
 
Et samlet Partnerskapsmøte har anbefalt kommunene å vedta avtaleforslaget som er 
fremlagt. Kommunedirektøren vurderer det som hensiktsmessig at samarbeidsavtalene 
er likelydende i Helsefellesskapet, og anbefaler kommunestyret å vedta ny 
samarbeidsavtale. 

 
Kommunedirektørens forslag til innstilling: 

 
Samarbeidsavtalen mellom Fauske kommune og Nordlandssykehuset HF vedtas. 
 
Kommunedirektøren er fornøyd med at avtalen ivaretar den lovpålagte samhandlingen 
og er samlet i ett oversiktlig dokument.  
 
Et samlet Partnerskapsmøte har anbefalt kommunene å vedta avtaleforslaget som er 
fremlagt. Kommunedirektøren vurderer det som hensiktsmessig at samarbeidsavtalene 
er likelydende i Helsefellesskapet, og anbefaler kommunestyret å vedta ny 
samarbeidsavtale. 
 

 
Formannskap 13.02.2024: 
 
 
Behandling: 
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Kommunedirektørens forslag til innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
FOR- 009/24 Vedtak: 
Innstilling til kommunestyret: 

 
Samarbeidsavtalen mellom Fauske kommune og Nordlandssykehuset HF vedtas. 
 
Kommunedirektøren er fornøyd med at avtalen ivaretar den lovpålagte samhandlingen 
og er samlet i ett oversiktlig dokument.  
 
Et samlet Partnerskapsmøte har anbefalt kommunene å vedta avtaleforslaget som er 
fremlagt. Kommunedirektøren vurderer det som hensiktsmessig at samarbeidsavtalene 
er likelydende i Helsefellesskapet, og anbefaler kommunestyret å vedta ny 
samarbeidsavtale. 

 
Kommunestyre 22.02.2024: 
 
 
Behandling: 
Formannskapets innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
KOM- 007/24 Vedtak: 
Vedtak: 

 
Samarbeidsavtalen mellom Fauske kommune og Nordlandssykehuset HF vedtas. 
 
Kommunedirektøren er fornøyd med at avtalen ivaretar den lovpålagte samhandlingen 
og er samlet i ett oversiktlig dokument.  
 
Et samlet Partnerskapsmøte har anbefalt kommunene å vedta avtaleforslaget som er 
fremlagt. Kommunedirektøren vurderer det som hensiktsmessig at samarbeidsavtalene 
er likelydende i Helsefellesskapet, og anbefaler kommunestyret å vedta ny 
samarbeidsavtale. 

 
 
 
008/24: Detaljregulering for Kirkeveien 17 
 
Vedtak som innstilling fra Plan, utvikling og klimautvalg - 30.01.2024 
Innstilling til kommunestyret: 

Med hjemmel i plan- og bygningsloven § 12 -12 godkjenner Fauske kommunestyre det 
framlagte forslag til detaljregulering for Kirkeveien 17. 

 
Kommunedirektørens forslag til innstilling: 

Med hjemmel i plan- og bygningsloven § 12 -12 godkjenner Fauske kommunestyre det 
framlagte forslag til detaljregulering for Kirkeveien 17. 
 

 
Plan, utvikling og klimautvalg 30.01.2024: 
 
 
Behandling: 
Kommunedirektørens forslag til innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
PUK- 003/24 Vedtak: 
Innstilling til kommunestyret: 

Med hjemmel i plan- og bygningsloven § 12 -12 godkjenner Fauske kommunestyre det 
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framlagte forslag til detaljregulering for Kirkeveien 17. 
 
Kommunestyre 22.02.2024: 
 
 
Behandling: 
Truls Aanstad (H) stilte spørsmål med egen habilitet. Han sitter i styret i Galvano TIA. 
Jan Åke Andersen (H) trer inn. 
Aanstad ble enstemmig erklært inhabil, jf. forvaltningsloven § 6, 1. ledd, bokstav e. 
 
Plan, utvikling og klimautvalgets innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
KOM- 008/24 Vedtak: 
Vedtak: 

Med hjemmel i plan- og bygningsloven § 12 -12 godkjenner Fauske kommunestyre det 
framlagte forslag til detaljregulering for Kirkeveien 17. 

 
 
 
009/24: Detaljregulering for nye Sulitjelma gruver - Bursi 
 
Vedtak som innstilling fra Plan, utvikling og klimautvalg - 30.01.2024 
Innstilling til kommunestyret: 

Med hjemmel i plan- og bygningsloven § 12 -12 godkjenner Fauske kommunestyre det 
framlagte forslaget til detaljregulering for nye Sulitjelma gruver - Bursi. 

 
Kommunedirektørens forslag til innstilling: 

Med hjemmel i plan- og bygningsloven § 12 -12 godkjenner Fauske kommunestyre det 
framlagte forslaget til detaljregulering for nye Sulitjelma gruver - Bursi. 
 

 
Plan, utvikling og klimautvalg 30.01.2024: 
 
 
Behandling: 
Endringsforslag, foreslått av Maria Piel, Sosialistisk Venstreparti 
Med hjemmel i plan- og bygningsloven § 12-12 godkjenner Fauske kommunestyre det 
framlagte forslaget til detaljregulering for nye Sulitjelma gruver - Bursi, under forutsetning av 
at det gjennomføres oppdatert KU med hensyn til miljørettslige prinsipper, §§ 8 til 12 i 
naturmangfoldloven, og helhetlige konsekvenser for reindrift. 

 
Tore Rørnes (H) stilte spørsmål med egen habilitet. Han er ansatt i Fauskebygg. 
Rørnes ble enstemmig erklært habil. 
 
Kommunedirektørens forslag til innstilling ble vedtatt med 4 (1AP, 1FRP, 1H, 1SP) mot 1 (1SV) 
stemme avgitt for SV's forslag. 
 
PUK- 004/24 Vedtak: 
Innstilling til kommunestyret: 

Med hjemmel i plan- og bygningsloven § 12 -12 godkjenner Fauske kommunestyre det 
framlagte forslaget til detaljregulering for nye Sulitjelma gruver - Bursi. 

 
Kommunestyre 22.02.2024: 
 
 
Behandling: 
Tore Rørnes (H) stilte spørsmål med egen habilitet. Han er ansatt i Fauskebygg. 
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Jan Åke Andersen (H) trer inn. 
Rørnes ble enstemmig erklært habil. 
 
Plan, utvikling og klimautvalgets innstilling ble enstemmmig vedtatt. 
 
KOM- 009/24 Vedtak: 
Vedtak: 

Med hjemmel i plan- og bygningsloven § 12 -12 godkjenner Fauske kommunestyre det 
framlagte forslaget til detaljregulering for nye Sulitjelma gruver - Bursi. 

 
 
 
010/24: Endring av detaljregulering for deler av Kosmo boligfelt 
 
Vedtak som innstilling fra Plan, utvikling og klimautvalg - 30.01.2024 
Innstilling til kommunestyret: 

Med hjemmel i plan- og bygningsloven § 12 -12 godkjenner Fauske kommunestyre det 
framlagte forslag til endring av detaljregulering for deler av Kosmo boligfelt. 
 

 
Kommunedirektørens forslag til innstilling: 

Med hjemmel i plan- og bygningsloven § 12 -12 godkjenner Fauske kommunestyre det 
framlagte forslag til endring av detaljregulering for deler av Kosmo boligfelt. 
 

 
Plan, utvikling og klimautvalg 30.01.2024: 
 
 
Behandling: 
Kommunedirektørens forslag til innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
PUK- 005/24 Vedtak: 
Innstilling til kommunestyret: 

Med hjemmel i plan- og bygningsloven § 12 -12 godkjenner Fauske kommunestyre det 
framlagte forslag til endring av detaljregulering for deler av Kosmo boligfelt. 
 

 
Kommunestyre 22.02.2024: 
 
 
Behandling: 
Plan, utvikling og klimautvalgets innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
KOM- 010/24 Vedtak: 
Vedtak: 

Med hjemmel i plan- og bygningsloven § 12 -12 godkjenner Fauske kommunestyre det 
framlagte forslag til endring av detaljregulering for deler av Kosmo boligfelt. 

 
 
 
011/24: Fauske rådhus - oppfølging av vedtak - innhold og videre framdrift 
 
Vedtak som innstilling fra Formannskap - 13.02.2024 
Innstilling til kommunestyret: 

· Kommunedirektøren bes om å gå videre med å realisere innhold i rådhuset basert 
på tidligere vedtak i sak 37/23 der beskrivelse av Alternativ 2 B i saken legges til 
grunn for videre arbeid.  
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· Dersom betydelig bygningsmessig arbeid for tilpasning av rådhuslokalet må foretas, 
bes kommunedirektøren fremme en egen sak med; hva tilpasningen går ut på, 
oversikt over beregnede kostnader og finansieringsforslag. 

 
Kommunedirektørens forslag til innstilling: 
 

· Kommunedirektøren bes om å gå videre med å realisere innhold i rådhuset basert på 
tidligere vedtak i sak 37/23 der beskrivelse av Alternativ 2 B i saken legges til grunn 
for videre arbeid.  

· Dersom betydelig bygningsmessig arbeid for tilpasning av rådhuslokalet må foretas, 
bes kommunedirektøren fremme en egen sak med; hva tilpasningen går ut på, 
oversikt over beregnede kostnader og finansieringsforslag. 
 

 
Formannskap 13.02.2024: 
 
 
Behandling: 
Forslag fra AP, foreslått av Nils-Christian Steinbakk,      Arbeiderpartiet 
1. Fauske rådhus, innviet i 1953 og 1954, er en av Fauske kommunes sentrale institusjoner 
hva angår historie, identitet, tradisjon og folkestyre. Kommunens politiske og administrative 
ledelse har hatt sete her fra 1954, med unntak av noen år etter 2010. Bygningen ble i 2017 
tilført nødvendig vedlikehold, både utvendig og innvendig, og representerer en av de fremste 
kulturbærere i kommunens etterkrigshistorie og er en vesentlig del av kommunens identitet. 
Det er derfor naturlig at politisk og administrativ ledelse vender tilbake til Fauske rådhus, og at 
det på sikt kan skapes en fremtidsrettet og moderne arbeidsplass for kommunens ledelse. 
2. Kommunestyret ber kommunedirektøren gå videre med å realisere innhold i rådhuset 
basert på tidligere vedtak i sak 37/23 der beskrivelse av Alternativ 2 B i saken legges til grunn 
for videre arbeid. 
3. Dersom betydelig bygningsmessig arbeid for tilpasning av rådhuslokalet må foretas, bes 
kommunedirektøren fremme en egen sak med; hva tilpasningen går ut på, oversikt over 
beregnede kostnader og finansieringsforslag. 
4. Kommunestyret har i forbindelse med budsjettet for 2024 bevilget midler til prosjektet 
Fauske kino og scene. Det å i tillegg flytte biblioteket til rådhuset, og samtidig finne løsninger 
for at politisk og administrativ ledelse flytter tilbake, er en ønsket utvikling som vil tilføre 
Fauske sentrum større aktivitet. Fauske rådhus vil bli ett bygg for alle, med aktivitet «hele 
døgnet». Kommunedirektøren bes fremme en egen sak på tilpasning og utrede hvordan dette 
eventuelt kan gjennomføres. Målet med en slik utredning er å samlokalisere viktige funksjoner 
i kommunen ved å avhende eller omdisponere bruken av administrasjonsbygget. Videre 
åpner denne bruken for en betydelig andel finansiering eksternt. 

 
Kommunedirektørens forslag til innstilling ble enstemmig vedtatt. 
AP's forslag ble forkastet med 5 (1FRP, 2H, 1SP, 1SV) mot 2 (2AP) stemmer. 
 
FOR- 014/24 Vedtak: 
Innstilling til kommunestyret: 

· Kommunedirektøren bes om å gå videre med å realisere innhold i rådhuset basert 
på tidligere vedtak i sak 37/23 der beskrivelse av Alternativ 2 B i saken legges til 
grunn for videre arbeid.  

· Dersom betydelig bygningsmessig arbeid for tilpasning av rådhuslokalet må foretas, 
bes kommunedirektøren fremme en egen sak med; hva tilpasningen går ut på, 
oversikt over beregnede kostnader og finansieringsforslag. 
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Fauske ungdomsråd 19.02.2024: 
 
 
Behandling: 
, foreslått av ,  
 

 
Ungdomsrådet ønsker at de skal få egen plass/kontor i rådhuset. 
 
FUR- 003/24 Vedtak: 
Kommunedirektørens forslag til innstilling: 
 

· Kommunedirektøren bes om å gå videre med å realisere innhold i rådhuset basert på 
tidligere vedtak i sak 37/23 der beskrivelse av Alternativ 2 B i saken legges til grunn 
for videre arbeid.  

· Dersom betydelig bygningsmessig arbeid for tilpasning av rådhuslokalet må foretas, 
bes kommunedirektøren fremme en egen sak med; hva tilpasningen går ut på, 
oversikt over beregnede kostnader og finansieringsforslag. 
 

 
Kommunestyre 22.02.2024: 
 
 
Behandling: 
Tilleggsforslag Senterpartiet, foreslått av Karl Gunnar Strøm, Senterpartiet 
Kommunestyre viser til den tidligere vedtatte strategien (fra leide til eide bygg). Også Fauna 
KF og Frivilligsentralen må inngå i denne helhetlige strategien. Kommunestyret ber styret i 
Fauna KF og styret i Frivilligsentralen, sammen med kommunedirektøren, om å planlelegge 
og gjennomføre en prosess der dagens leide lokaler erstattes med kommunalt eide bygg. 
Kommunestyret ber om at status i arbeidet legges fram for formannskapet senest innen 
utgangen av juni 2024. 

 
Tilleggsforslag fra AP, SP og SV, foreslått av Maria Piel, Sosialistisk Venstreparti 
På sikt, når kommunens økonomiske handlingsrom tillater det, ønsker kommunestyret å 
vurdere muligheter for å bygge ut rådhusbygget slik at det kan romme enten: 
 
a. politisk og administrativ ledelse, stab og støttetjenester eller 
 
b. flere arenaer for kultur, slik som øvingsrom for band, kulturskolelokaler, mindre scenelokale 
og blackbox. 
 

 
Etter at S's forslag var fremmet, stilte Nils-Christian Steinbakk (AP) spørsmål med egen 
habilitet. Han bror eier bygget som Fauna KF leier lokaler nå. 
Steinbakk ble enstemmig erklært inhabil med hjemmel i forvaltningsloven § 6, andre ledd. 
 
Formannskapets innstilling ble enstemmig vedtatt. 
AP/SP/SV's forslag ble vedtatt med 14 (6AP, 1R, 4SP, 3SV) mot 11 (4FRP, 6H, 1INP) stemmer. 
SP's forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
KOM- 011/24 Vedtak: 
Vedtak: 

· Kommunedirektøren bes om å gå videre med å realisere innhold i rådhuset basert 
på tidligere vedtak i sak 37/23 der beskrivelse av Alternativ 2 B i saken legges til 
grunn for videre arbeid.  
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· Dersom betydelig bygningsmessig arbeid for tilpasning av rådhuslokalet må foretas, 
bes kommunedirektøren fremme en egen sak med; hva tilpasningen går ut på, 
oversikt over beregnede kostnader og finansieringsforslag. 

· På sikt, når kommunens økonomiske handlingsrom tillater det, ønsker 
kommunestyret å vurdere muligheter for å bygge ut rådhusbygget slik at det kan 
romme enten: 
 
a. politisk og administrativ ledelse, stab og støttetjenester eller 
 
b. flere arenaer for kultur, slik som øvingsrom for band, kulturskolelokaler, mindre 
scenelokale og blackbox. 
 

· Kommunestyre viser til den tidligere vedtatte strategien (fra leide til eide bygg). Også 
Fauna KF og Frivilligsentralen må inngå i denne helhetlige strategien. Kommunestyret 
ber styret i Fauna KF og styret i Frivilligsentralen, sammen med kommunedirektøren, 
om å planlelegge og gjennomføre en prosess der dagens leide lokaler erstattes med 
kommunalt eide bygg. Kommunestyret ber om at status i arbeidet legges fram for 
formannskapet senest innen utgangen av juni 2024. 

 
 
 
012/24: Orientering av resultater etter Elevundersøkelsen 2023 
 
Vedtak som innstilling fra Formannskap - 13.02.2024 
Innstilling til kommunestyret: 

Elevundersøkelsen 2023 i Fauske kommune tas til orientering. 
 
Elevundersøkelsen viser en kraftig økning i antallet elever som opplever seg mobbet i 
Fauskeskolen. På noen trinn er det dobling og til og med tredobling fra fjorårets 
undersøkelse. Kommunestyret er kjent med at skolene er i gang med å kartlegge 
bakgrunnen for disse tallene nærmere og ber om at funnene rapporteres i 
tilstandsrapport grunnskole som fremlegges vår/sommer. 
 
Undersøkelsen viser at mobbetallene øker i hele landet og dette er en situasjon vi ikke 
ønsker å ha i våre skoler. I opplæringsloven paragraf 9A-2 slås retten til et trygt 
skolemiljø fast, og i paragraf 9A-3 står det: «Skolen skal ha nulltoleranse mot krenking 
som mobbing, vald, diskriminering og trakassering». Vi har som skoleeier en plikt til å ta 
dette på alvor. 
 
1. I lys av at det denne uken gjennomføres intern undersøkelse på 5.-10.trinn ved 
Vestmyra, der trivsel og relasjoner kartlegges, tenker vi at det vil være uheldig å fatte 
vedtak om hvilke tiltak som skal settes inn på nåværende tidspunkt. Det er nødvendig å 
få innspill fra flere hold slik at de tiltakene som iverksettes treffer skolens, elevenes og 
foreldrenes behov. Disse innspillene kan for eksempel samles inn gjennom å ha en 
felles fagdag der tillitsvalgte, FAU (KFAU), elevråd, ungdomsråd og skolens ledelse 
inviteres. Målet er da å finne virkningsfulle tiltak som kan iverksettes snarest, og senest 
fra kommende skoleår. 

 
Kommunedirektørens forslag til innstilling 

Elevundersøkelsen 2023 i Fauske kommune tas til orientering. 
 

 
Formannskap 13.02.2024: 
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Behandling: 
Forslag fra FrP og H, foreslått av Michael Sagnes, Fremskrittspartiet 
Med bakgrunn i tallene fra Elevundersøkelsen opprettes det et eget Mobbeombud for Fauske 
som et prøveprosjekt skoleåret 2024/25. 
 
Mobbeombudet skal være et tilbud for elever, foreldre og ansatte i Fauskeskolen. 
 
Mobbeombudet skal jobbe for et trygt, godt og inkluderende miljø i barnehage og skole. De 
skal ha en uavhengig rolle og har taushetsplikt. 
 
Tiltaket innarbeides i økonomimelding 1. 

 
Forslag fra AP,SP og SV - Sak 010/24 Orientering av resultater etter elevundersøkelsen, 
foreslått av Dina Charlotte Ferstad Skoglund, Arbeiderpartiet 
Elevundersøkelsen viser en kraftig økning i antallet elever som opplever seg mobbet i 
Fauskeskolen. På noen trinn er det dobling og til og med tredobling fra fjorårets 
undersøkelse. Kommunestyret er kjent med at skolene er i gang med å kartlegge bakgrunnen 
for disse tallene nærmere og ber om at funnene rapporteres i tilstandsrapport grunnskole som 
fremlegges vår/sommer. 
 
Undersøkelsen viser at mobbetallene øker i hele landet og dette er en situasjon vi ikke ønsker 
å ha i våre skoler. I opplæringsloven paragraf 9A-2 slås retten til et trygt skolemiljø fast, og i 
paragraf 9A-3 står det: «Skolen skal ha nulltoleranse mot krenking som mobbing, vald, 
diskriminering og trakassering». Vi har som skoleeier en plikt til å ta dette på alvor. 
 
1. I lys av at det denne uken gjennomføres intern undersøkelse på 5.-10.trinn ved Vestmyra, 
der trivsel og relasjoner kartlegges, tenker vi at det vil være uheldig å fatte vedtak om hvilke 
tiltak som skal settes inn på nåværende tidspunkt. Det er nødvendig å få innspill fra flere hold 
slik at de tiltakene som iverksettes treffer skolens, elevenes og foreldrenes behov. Disse 
innspillene kan for eksempel samles inn gjennom å ha en felles fagdag der tillitsvalgte, FAU 
(KFAU), elevråd, ungdomsråd og skolens ledelse inviteres. Målet er da å finne virkningsfulle 
tiltak som kan iverksettes snarest, og senest fra kommende skoleår. 

 
Kommunedirektørens forslag til innstilling ble enstemmig vedtatt. 
FRP/H's forslag fikk 3 stemmer og ble forkastet. 
AP/SP/SV's forslag fikk 4 stemmer og ble vedtatt. 
 
FOR- 010/24 Vedtak: 
Innstilling til kommunestyret: 

Elevundersøkelsen 2023 i Fauske kommune tas til orientering. 
 
Elevundersøkelsen viser en kraftig økning i antallet elever som opplever seg mobbet i 
Fauskeskolen. På noen trinn er det dobling og til og med tredobling fra fjorårets 
undersøkelse. Kommunestyret er kjent med at skolene er i gang med å kartlegge 
bakgrunnen for disse tallene nærmere og ber om at funnene rapporteres i 
tilstandsrapport grunnskole som fremlegges vår/sommer. 
 
Undersøkelsen viser at mobbetallene øker i hele landet og dette er en situasjon vi ikke 
ønsker å ha i våre skoler. I opplæringsloven paragraf 9A-2 slås retten til et trygt 
skolemiljø fast, og i paragraf 9A-3 står det: «Skolen skal ha nulltoleranse mot krenking 
som mobbing, vald, diskriminering og trakassering». Vi har som skoleeier en plikt til å ta 
dette på alvor. 
 
1. I lys av at det denne uken gjennomføres intern undersøkelse på 5.-10.trinn ved 
Vestmyra, der trivsel og relasjoner kartlegges, tenker vi at det vil være uheldig å fatte 
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vedtak om hvilke tiltak som skal settes inn på nåværende tidspunkt. Det er nødvendig å 
få innspill fra flere hold slik at de tiltakene som iverksettes treffer skolens, elevenes og 
foreldrenes behov. Disse innspillene kan for eksempel samles inn gjennom å ha en 
felles fagdag der tillitsvalgte, FAU (KFAU), elevråd, ungdomsråd og skolens ledelse 
inviteres. Målet er da å finne virkningsfulle tiltak som kan iverksettes snarest, og senest 
fra kommende skoleår. 

 
Fauske ungdomsråd 19.02.2024: 
 
 
Behandling: 
Ungdomsrådet ønsker å få saksbehandler til neste møte, for å forklare mer om undersøkelsen 
 
FUR- 002/24 Vedtak: 
Fauske ungdomsråd utsetter saken til 19. april.  

 
Kommunestyre 22.02.2024: 
 
 
Behandling: 
Forslag fra FrP, H og INP, foreslått av Michael Sagnes, Fremskrittspartiet 
Med bakgrunn i tallene fra Elevundersøkelsen opprettes det et eget Mobbeombud for Fauske 
som et prøveprosjekt skoleåret 2024/25. 
 
Mobbeombudet skal være et tilbud for elever, foreldre og ansatte i Fauskeskolen. 
 
Mobbeombudet skal jobbe for et trygt, godt og inkluderende miljø i barnehage og skole. De 
skal ha en uavhengig rolle og har taushetsplikt. 
 
Tiltaket innarbeides i økonomimelding 1. 

 
Kommunalsjef Hans Fredrik Sørdal orienterte. 
 
Formannskapets innstilling ble vedtatt med 15 (7AP, 1R, 4SP, 3SV) mot 12 (4FRP, 7H, 1INP) 
stemmer. 
FRP/H/INP's forslag ble forkastet med 14 (7AP, 4SP, 3SV)  mot 13 (4FRP, 7H, 1INP, 1R) 
stemmer. 
 
KOM- 012/24 Vedtak: 
Vedtak: 

Elevundersøkelsen 2023 i Fauske kommune tas til orientering. 
 
Elevundersøkelsen viser en kraftig økning i antallet elever som opplever seg mobbet i 
Fauskeskolen. På noen trinn er det dobling og til og med tredobling fra fjorårets 
undersøkelse. Kommunestyret er kjent med at skolene er i gang med å kartlegge 
bakgrunnen for disse tallene nærmere og ber om at funnene rapporteres i 
tilstandsrapport grunnskole som fremlegges vår/sommer. 
 
Undersøkelsen viser at mobbetallene øker i hele landet og dette er en situasjon vi ikke 
ønsker å ha i våre skoler. I opplæringsloven paragraf 9A-2 slås retten til et trygt 
skolemiljø fast, og i paragraf 9A-3 står det: «Skolen skal ha nulltoleranse mot krenking 
som mobbing, vald, diskriminering og trakassering». Vi har som skoleeier en plikt til å ta 
dette på alvor. 
 
1. I lys av at det denne uken gjennomføres intern undersøkelse på 5.-10.trinn ved 
Vestmyra, der trivsel og relasjoner kartlegges, tenker vi at det vil være uheldig å fatte 
vedtak om hvilke tiltak som skal settes inn på nåværende tidspunkt. Det er nødvendig å 
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få innspill fra flere hold slik at de tiltakene som iverksettes treffer skolens, elevenes og 
foreldrenes behov. Disse innspillene kan for eksempel samles inn gjennom å ha en 
felles fagdag der tillitsvalgte, FAU (KFAU), elevråd, ungdomsråd og skolens ledelse 
inviteres. Målet er da å finne virkningsfulle tiltak som kan iverksettes snarest, og senest 
fra kommende skoleår. 

 
 
 
013/24: Høring - Endring i barnehageloven med forskrifter  
 
Kommunedirektørens forslag til vedtak: 

Fauske kommunestyre slutter seg til KS’ høringsuttalelse til høringen om endringer i 
barnehageloven med forskrifter. Ettersom fristen for å gi høringsinnspill på punktene 
5.3.6, 15,16 og 17 i høringsnotatet, er utgått, inngår disse punktene ikke i høringssvaret. 
           
 

 
Formannskap 13.02.2024: 
 
 
Behandling: 
Gisela Gulstad (H) stilte spørsmål med egen habilitet. Hun sitter som styremedlem i en privat 
barnehage. 
Truls Aanstad (H) stilte spørsmål som egen habilitet. Han er medeier i en privat barnehage. 
Siv Anita Johnsen Brekke (H) tiltrådte under habilitetsspørsmålet. 
Gulstad og Aanstad ble enstemmig erklært habil. 
 
Nils-Christian Steinbakk (AP) foreslo: 
Saken oversendes kommunestyret uten realitetsbehandling i formannskapet. 
 
AP's forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
FOR- 011/24 Vedtak: 
Vedtak: 

Saken oversendes kommunestyret uten realitetsbehandling i formannskapet. 
 
Kommunestyre 22.02.2024: 
 
 
Behandling: 
Nytt forslag fra H, FRP, INP og SP:, foreslått av Siv Anita Johnsen Brekke,           Høyre 
Høringssvar fra Fauske kommune – forslag til endringer i barnehageloven med forskrifter 
(Styring og finansiering av barnehagesektoren) 
 
Fauske kommune mener det er viktig å ha et regelverk som legger til rette for at alle barn får 
likeverdige barnehagetilbud av høy kvalitet. 
 
I Fauske kommune er halvparten av barnehagene privat. De private aktørene har vært 
avgjørende for å sikre full barnehagedekning, og de bidrar med kvalitet og mangfold i tilbudet. 
Kommunen mener at den norske barnehagemodellen, med kommunale og ulike typer private 
barnehager, har vært god for både innbyggere og kommuner. 
 
Med en god balanse mellom styring av, og frihet for, de private og ideelle barnehagene har 
samfunnet oppnådd full barnehagedekning og et barnehagetilbud som foreldre flest er veldig 
fornøyde med. 
 
Fauske kommune er opptatt av at alle barnehager i kommunen er med på å tilby likeverdige 
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tjenester og at det må legges til rette for å ivareta forutsigbarhet for de private barnehager. Et 
godt samarbeid mellom kommunen og private barnehager vil også i fremtiden være viktig for 
å kunne gi et barnehagetilbud med høy kvalitet til alle barn i kommunen. 
 
Fauske kommune har følgende overordnede tilbakemeldinger til departementets forslag: 
 
Fauske kommune har registrert at forslagene fra Kunnskapsdepartementet har skapt stor uro 
i private barnehager, både hos eiere, ansatte og foreldre. Vi registrerer også at flere av de 
mest sentrale forslagene møter stor motstand fra ulike høringsinstanser, også fra veldig 
mange kommuner. Fauske kommune mener departementet bør jobbe frem et alternativt 
forslag til regelverk for styring og finansiering som i større grad er forankret med, og har støtte 
i, sektoren og kommunene. Dette arbeidet bør gjøres i samarbeid med aktørene i sektoren. 
 
 
 
Fauske kommune advarer mot å pålegge kommunene flere oppgaver og mer ansvar for 
styring og finansiering, slik lovforslaget i stor grad legger opp til. Dette er særlig uheldig i en 
sektor som i så stor grad er gjennomregulert fra nasjonalt hold. Fauske kommune mener 
forslagene påfører kommunen betydelig merarbeid og økte kostnader som ikke blir finansiert 
av staten. Det bekymrer kommunen at departementet legger opp til at mye risiko og 
potensielle konfliktflater overføres fra nasjonalt til kommunalt nivå. 
 
 
 
Fauske kommune mener det er en svakhet ved forslagene at konsekvensene av forslagene i 
liten grad ser ut til å være utredet. Fauske kommune ber om at endringer som gjøres i 
regelverket knyttet til styring og finansiering av barnehagesektoren er basert på grundige 
konsekvensutredninger og oppdaterte kunnskapsgrunnlag.  
 
 
 
På denne bakgrunn er det flere av de konkrete forslagene fra departementet som Fauske 
kommune kan støtte. Dette gjelder blant annet forslag om å: 
 
endre systemet for etableringsgodkjenning av private barnehager 
 
kreve at private barnehager skal melde fra om opptak av barn fra andre kommuner 
 
innføre en forsøkshjemmel i barnehageloven 
 
gi Utdanningsdirektoratet hjemmel til å føre tilsyn med bruk av kostpenger 
 
innføre nye regler for varigheten av vedtak om etableringsgodkjenning 
 
 
 
Imidlertid er de særlig to av de mer omfattende endringene i lovforslaget som Fauske 
kommune ikke kan støtte. Vi registrerer, av de høringssvarene som i skrivende stund er 
publisert på departementets nettsider, at dette er forslag som møter bred motstand, også fra 
et stort flertall av kommunene. Dette gjelder følgende forslag: 
 
Forslag til ny §15a om å gi kommunen adgang til å redusere antall barnehageplasser en 
barnehage er godkjent for 
 
 
 
Fauske kommune støtter ikke forslaget om å gi kommunen adgang til å redusere antall 
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barnehageplasser en barnehage er godkjent for. Kommunen viser her til gode erfaringer ved 
at dette i dagens regelverk løses gjennom et godt samarbeid mellom kommunale, private og 
ideelle barnehager i tilfeller der det oppstår overkapasitet. 
 
Forslaget fra departementet vil kunne skape uro og uforutsigbare rammevilkår i sektoren. 
Barnehageeiere som har investert betydelige beløp i barnehagebygg, lekeområder, 
kompetanse og faglig innhold bør ikke risikere å få endret sine godkjenninger i ettertid. Det vil 
medføre ytterligere uforutsigbarhet som kan komme til å påvirke tilbudet til barna og 
arbeidsplassene til de ansatte negativt, for eksempel ved at ansatte kan komme til å søke seg 
til andre virksomheter og andre sektorer med mer forutsigbare rammevilkår. 
 
I dagens system er det foreldrenes valg av barnehage for sine barn som styrer utviklingen av 
sektoren, og som blant annet avgjør hvilke barnehager som kan drive videre og hvilke som 
eventuelt må skalere ned og potensielt også avvikle driften. Fauske kommune mener dette er 
et system som fungerer tilfredsstillende i dag og at disse mekanismene bør videreføres. 
 
Forslag til ny §19 med regler om beregning av kommunalt tilskudd til private barnehager 
 
 
 
Fauske kommune støtter ikke forslaget om at hver enkelt kommune skal lage egne lokale 
forskrifter for beregning av tilskudd, herunder forskrifter om beregning av både driftstilskudd, 
eiendomstilskudd og pensjonstilskudd til de private barnehagene. 
 
Kommunen viser til at utforming av lokale forskrifter om tilskudd vil innebære en helt ny og 
stor oppgave for kommunene, merarbeid som kommunene ikke skal kompenseres for. 
 
Kommunene bruker i dag mye tid og ressurser på dagens tilskuddsberegninger. Fauske 
kommune er bekymret for at kommunene vil måtte bruke betydelig mer tid og ressurser, 
dersom departementets forslag blir innført. 
 
Det vil være svært krevende for kommunen å innhente korrekte og nødvendige opplysninger 
for å kunne sikre en modell som ivaretar forslagets momenter, som vurdering ut ifra 
geografisk beliggenhet, kvalitet, psykososialt barnehagemiljø, lønns, pensjons- og 
arbeidsvilkår osv. 
 
Fauske kommune er bekymret for at en slik ordning vil kunne føre til at det oppstår konflikter 
og uheldig konkurranse mellom barnehager. Forslaget vil slik vi forstår det gi betydelig økt 
krav til ressursbruk og kompetanse både kommunen og i barnehagene, til tross for at det 
foreslås veiledning fra departementet. 
 
Fauske kommune mener at tilskudd til private barnehager også i fremtiden bør beregnes med 
bakgrunn i en nasjonal forskrift som ivaretar økonomisk likeverdig behandling og samtidig 
finansiering av ulike barnehager. 

 
Truls Aanstad (H) stilte spørsmål med egen habilitet. Han er medeier i lokal barnehage. 
Gisela Gulstad (H) stilte spørsmål med egen habilitet. Hun er styremedlem i privat barnehage. 
Jan Åke Andersen (H) trer inn. 
Aanstad og Gulstad ble enstemmig erklært habile. 
 
Det ble enstemmig vedtatt å endre fra høring til uttalelse. 
 
H/FRP/INP/SP's forslag ble vedtatt med 16 (4FRP, 7H, 1INP, 4SP) mot 11 (7AP, 1R, 3SV) 
stemmer avgitt for kommunedirektørens forslag til innstilling. 
 
KOM- 013/24 Vedtak: 
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Vedtak: 

Høringssvar fra Fauske kommune – forslag til endringer i barnehageloven med 
forskrifter (Styring og finansiering av barnehagesektoren) 
 
Fauske kommune mener det er viktig å ha et regelverk som legger til rette for at alle 
barn får likeverdige barnehagetilbud av høy kvalitet. 
 
I Fauske kommune er halvparten av barnehagene privat. De private aktørene har vært 
avgjørende for å sikre full barnehagedekning, og de bidrar med kvalitet og mangfold i 
tilbudet. Kommunen mener at den norske barnehagemodellen, med kommunale og 
ulike typer private barnehager, har vært god for både innbyggere og kommuner. 
 
Med en god balanse mellom styring av, og frihet for, de private og ideelle barnehagene 
har samfunnet oppnådd full barnehagedekning og et barnehagetilbud som foreldre flest 
er veldig fornøyde med. 
 
Fauske kommune er opptatt av at alle barnehager i kommunen er med på å tilby 
likeverdige tjenester og at det må legges til rette for å ivareta forutsigbarhet for de 
private barnehager. Et godt samarbeid mellom kommunen og private barnehager vil 
også i fremtiden være viktig for å kunne gi et barnehagetilbud med høy kvalitet til alle 
barn i kommunen. 
 
Fauske kommune har følgende overordnede tilbakemeldinger til departementets 
forslag: 
 
Fauske kommune har registrert at forslagene fra Kunnskapsdepartementet har skapt 
stor uro i private barnehager, både hos eiere, ansatte og foreldre. Vi registrerer også at 
flere av de mest sentrale forslagene møter stor motstand fra ulike høringsinstanser, 
også fra veldig mange kommuner. Fauske kommune mener departementet bør jobbe 
frem et alternativt forslag til regelverk for styring og finansiering som i større grad er 
forankret med, og har støtte i, sektoren og kommunene. Dette arbeidet bør gjøres i 
samarbeid med aktørene i sektoren. 
 
 
 
Fauske kommune advarer mot å pålegge kommunene flere oppgaver og mer ansvar for 
styring og finansiering, slik lovforslaget i stor grad legger opp til. Dette er særlig uheldig 
i en sektor som i så stor grad er gjennomregulert fra nasjonalt hold. Fauske kommune 
mener forslagene påfører kommunen betydelig merarbeid og økte kostnader som ikke 
blir finansiert av staten. Det bekymrer kommunen at departementet legger opp til at 
mye risiko og potensielle konfliktflater overføres fra nasjonalt til kommunalt nivå. 
 
 
 
Fauske kommune mener det er en svakhet ved forslagene at konsekvensene av 
forslagene i liten grad ser ut til å være utredet. Fauske kommune ber om at endringer 
som gjøres i regelverket knyttet til styring og finansiering av barnehagesektoren er 
basert på grundige konsekvensutredninger og oppdaterte kunnskapsgrunnlag.  
 
 
 
På denne bakgrunn er det flere av de konkrete forslagene fra departementet som 
Fauske kommune kan støtte. Dette gjelder blant annet forslag om å: 
 
endre systemet for etableringsgodkjenning av private barnehager 
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kreve at private barnehager skal melde fra om opptak av barn fra andre kommuner 
 
innføre en forsøkshjemmel i barnehageloven 
 
gi Utdanningsdirektoratet hjemmel til å føre tilsyn med bruk av kostpenger 
 
innføre nye regler for varigheten av vedtak om etableringsgodkjenning 
 
 
 
Imidlertid er de særlig to av de mer omfattende endringene i lovforslaget som Fauske 
kommune ikke kan støtte. Vi registrerer, av de høringssvarene som i skrivende stund er 
publisert på departementets nettsider, at dette er forslag som møter bred motstand, 
også fra et stort flertall av kommunene. Dette gjelder følgende forslag: 
 
Forslag til ny §15a om å gi kommunen adgang til å redusere antall barnehageplasser 
en barnehage er godkjent for 
 
 
 
Fauske kommune støtter ikke forslaget om å gi kommunen adgang til å redusere antall 
barnehageplasser en barnehage er godkjent for. Kommunen viser her til gode 
erfaringer ved at dette i dagens regelverk løses gjennom et godt samarbeid mellom 
kommunale, private og ideelle barnehager i tilfeller der det oppstår overkapasitet. 
 
Forslaget fra departementet vil kunne skape uro og uforutsigbare rammevilkår i 
sektoren. Barnehageeiere som har investert betydelige beløp i barnehagebygg, 
lekeområder, kompetanse og faglig innhold bør ikke risikere å få endret sine 
godkjenninger i ettertid. Det vil medføre ytterligere uforutsigbarhet som kan komme til å 
påvirke tilbudet til barna og arbeidsplassene til de ansatte negativt, for eksempel ved at 
ansatte kan komme til å søke seg til andre virksomheter og andre sektorer med mer 
forutsigbare rammevilkår. 
 
I dagens system er det foreldrenes valg av barnehage for sine barn som styrer 
utviklingen av sektoren, og som blant annet avgjør hvilke barnehager som kan drive 
videre og hvilke som eventuelt må skalere ned og potensielt også avvikle driften. 
Fauske kommune mener dette er et system som fungerer tilfredsstillende i dag og at 
disse mekanismene bør videreføres. 
 
Forslag til ny §19 med regler om beregning av kommunalt tilskudd til private 
barnehager 
 
 
 
Fauske kommune støtter ikke forslaget om at hver enkelt kommune skal lage egne 
lokale forskrifter for beregning av tilskudd, herunder forskrifter om beregning av både 
driftstilskudd, eiendomstilskudd og pensjonstilskudd til de private barnehagene. 
 
Kommunen viser til at utforming av lokale forskrifter om tilskudd vil innebære en helt ny 
og stor oppgave for kommunene, merarbeid som kommunene ikke skal kompenseres 
for. 
 
Kommunene bruker i dag mye tid og ressurser på dagens tilskuddsberegninger. 
Fauske kommune er bekymret for at kommunene vil måtte bruke betydelig mer tid og 
ressurser, dersom departementets forslag blir innført. 
 
Det vil være svært krevende for kommunen å innhente korrekte og nødvendige 
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opplysninger for å kunne sikre en modell som ivaretar forslagets momenter, som 
vurdering ut ifra geografisk beliggenhet, kvalitet, psykososialt barnehagemiljø, lønns, 
pensjons- og arbeidsvilkår osv. 
 
Fauske kommune er bekymret for at en slik ordning vil kunne føre til at det oppstår 
konflikter og uheldig konkurranse mellom barnehager. Forslaget vil slik vi forstår det gi 
betydelig økt krav til ressursbruk og kompetanse både kommunen og i barnehagene, til 
tross for at det foreslås veiledning fra departementet. 
 
Fauske kommune mener at tilskudd til private barnehager også i fremtiden bør 
beregnes med bakgrunn i en nasjonal forskrift som ivaretar økonomisk likeverdig 
behandling og samtidig finansiering av ulike barnehager. 

 
 
 
014/24: Omstillingsprosjektet - Underveisrapportering 2024 
 
Kommunedirektørens forslag til innstilling: 

Saken med vedlagt rapport tas til orientering. 
 

 
Partssammensatt utvalg 13.02.2024: 
 
 
Behandling: 
Rådgiver Ingrid Steen Navjord orienterte. 
 
Kommunedirektørens forslag til innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
PART- 002/24 Vedtak: 
Innstilling til kommunestyret: 

Saken med vedlagt rapport tas til orientering. 
 
Formannskap 13.02.2024: 
 
 
Behandling: 
Kommunedirektørens forslag til innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
FOR- 015/24 Vedtak: 
Innstilling til kommunestyret: 

Saken med vedlagt rapport tas til orientering. 
 
Kommunestyre 22.02.2024: 
 
 
Behandling: 
Rådgiver Ingrid Steen Navjord orienterte.  
 
Formannskapets innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
KOM- 014/24 Vedtak: 
Vedtak: 

Saken med vedlagt rapport tas til orientering. 
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015/24: Økonomi- og handlingsplan 2024-2027 – Oppfølging av vedtakspunkt i 
kommunestyrets budsjettvedtak: «Prioritering av utredninger»  
 
Vedtak som innstilling fra Formannskap - 13.02.2024 
Innstilling til kommunestyret: 

Kommunestyret tar forslag til prioritering av verbalvedtak til etterretning og ber 
kommunedirektøren komme tilbake med status i oppfølgingen av vedtak når 
vedtakslogg presenteres.  

 
Kommunedirektørens forslag til innstilling: 

Kommunestyret tar forslag til prioritering av verbalvedtak til etterretning og ber 
kommunedirektøren komme tilbake med status i oppfølgingen av vedtak når 
vedtakslogg presenteres.  
 

 
Formannskap 13.02.2024: 
 
 
Behandling: 
Kommunedirektørens forslag til innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
FOR- 016/24 Vedtak: 
Innstilling til kommunestyret: 

Kommunestyret tar forslag til prioritering av verbalvedtak til etterretning og ber 
kommunedirektøren komme tilbake med status i oppfølgingen av vedtak når 
vedtakslogg presenteres.  

 
Kommunestyre 22.02.2024: 
 
 
Behandling: 
Forslag fra AP, SP og SV, foreslått av Nils-Christian Steinbakk,      Arbeiderpartiet 
Kommunestyret ber kommunedirektøren prioritere arbeidet med kompetanse og 
rekrutteringsplan, slik at denne viktige planen kan behandles politisk så fort det lar seg gjøre. 
 
Kommunestyret ber kommunedirektøren fremlegge en sak hvor det ses på muligheten for å 
styrke frivilligsentralen og om at dette kan gjøres ved at det søkes ekstern finansiering. 

 
AP/SP/SV's forslag ble enstemmig vedtatt. 
Formannskapets innstilling med endring ble enstemmig vedtatt. 
 
KOM- 015/24 Vedtak: 
Vedtak: 

Kommunestyret ber kommunedirektøren prioritere arbeidet med kompetanse og 
rekrutteringsplan, slik at denne viktige planen kan behandles politisk så fort det lar seg 
gjøre. 
 
Kommunestyret ber kommunedirektøren fremlegge en sak hvor det ses på muligheten 
for å styrke frivilligsentralen og om at dette kan gjøres ved at det søkes ekstern 
finansiering. 

Kommunestyret tar forslag til prioritering av verbalvedtak til etterretning og ber 
kommunedirektøren komme tilbake med status i oppfølgingen av vedtak når 
vedtakslogg presenteres.  
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016/24: Revidering av delegeringsreglement i forbindelse med opprettelse av 
velferdsutvalg 
 
Kommunedirektørens forslag til vedtak: 

Kommunestyret godkjenner endringer i delegeringsreglementet ut fra sakutredningen. 
 
Kommunestyre 22.02.2024: 
 
 
Behandling: 
Kommunedirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 
 
KOM- 016/24 Vedtak: 
Vedtak: 

Kommunestyret godkjenner endringer i delegeringsreglementet ut fra sakutredningen. 
 
 
 
017/24: Innspill til bruk av Iris-fondet 2024 
 
 

 
Kommunestyre 22.02.2024: 
 
 
Behandling: 
Innfallsporten Sjunkhatten Nasjonalpark, foreslått av Per Kristen Løkås, Høyre 
Søker Irisfondet om støtte til å få realisert prosjekt innfallsport i Fridalen 

 
Utsiktsrydding og Nordland fylkesstein, foreslått av Marlen Rendall Berg, Senterpartiet 
I Salten regionen arrangeres både en rekke kulturarrangementer i forbindelse med Bodø som 
Europeisk kulturhovedstad og Arctic race of Norway. Utsiktsrydding har vært en stor suksess 
med bruk av felles IRIS midler. Fauske kommunestyre foreslår at det også for dette året 
settes av midler til å vise frem vår region på en god måte med å fortsette prosjektet. Det 
foreslås at det settes av 500.000-1.000 000 til tiltaket. 
 
Nordland fylkesstein er Fauske marmor. Marmor finnes i stort monn i Nordland fylke, og det 
er vår felles merkevare. Det søkes iris fondet om støtte til å sette opp marmorskulpturer laget 
av ulike kunstnere på Fauske, som da vil bli tilgjengelig for Saltens og Nordlands befolkning. 
Det søkes om inntil 500.000. 
 
 
 

 
H og SP's forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
KOM- 017/24 Vedtak: 
Vedtak: 

Søker Irisfondet om støtte til å få realisert prosjekt innfallsport i Fridalen. 

I Salten regionen arrangeres både en rekke kulturarrangementer i forbindelse med 
Bodø som Europeisk kulturhovedstad og Arctic race of Norway. Utsiktsrydding har vært 
en stor suksess med bruk av felles IRIS midler. Fauske kommunestyre foreslår at det 
også for dette året settes av midler til å vise frem vår region på en god måte med å 
fortsette prosjektet. Det foreslås at det settes av 500.000-1.000 000 til tiltaket. 
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Nordland fylkesstein er Fauske marmor. Marmor finnes i stort monn i Nordland fylke, og 
det er vår felles merkevare. Det søkes iris fondet om støtte til å sette opp 
marmorskulpturer laget av ulike kunstnere på Fauske, som da vil bli tilgjengelig for 
Saltens og Nordlands befolkning. Det søkes om inntil 500.000. 

 
 
 
018/24: Kommunale kunstgressbaner - Tilstandsrapporter og videre prosess  
 
Vedtak som innstilling fra Formannskap - 13.02.2024 
Innstilling til kommunestyret: 

Kommunedirektøren bes utarbeide kostnadskalkyle og en realistisk tidsplan for 
utbedring av Fauske stadion og Finneid kunstgressbane i henhold til foreslått 
prosessplan som presentert i saken. 

 
Kommunedirektørens forslag til innstilling: 

Kommunedirektøren bes utarbeide kostnadskalkyle og en realistisk tidsplan for 
utbedring av Fauske stadion og Finneid kunstgressbane i henhold til foreslått 
prosessplan som presentert i saken. 

 
Formannskap 13.02.2024: 
 
 
Behandling: 
Kommunedirektørens forslag til innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
FOR- 017/24 Vedtak: 
Innstilling til kommunestyret: 

Kommunedirektøren bes utarbeide kostnadskalkyle og en realistisk tidsplan for 
utbedring av Fauske stadion og Finneid kunstgressbane i henhold til foreslått 
prosessplan som presentert i saken. 

 
Kommunestyre 22.02.2024: 
 
 
Behandling: 
Formannskapets innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
KOM- 018/24 Vedtak: 
Vedtak: 

Kommunedirektøren bes utarbeide kostnadskalkyle og en realistisk tidsplan for 
utbedring av Fauske stadion og Finneid kunstgressbane i henhold til foreslått 
prosessplan som presentert i saken. 

 
 
 
019/24: Søknad fra Klungset leir om overtagelse av Klöckner brannbil 
 
Vedtak som innstilling fra Formannskap - 13.02.2024 
Innstilling til kommunestyret: 

Eiendomsretten til Klöckner (1942) brannbil overføres vederlagsfritt til Klungset leir i tråd 
med de intensjoner som er nevnt i søknaden.  

 
Kommunedirektørens forslag til vedtak: 

Eiendomsretten til Klöckner (1942) brannbil overføres vederlagsfritt til Klungset leir i tråd 
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med de intensjoner som er nevnt i søknaden.  
 

 
Formannskap 13.02.2024: 
 
 
Behandling: 
Kommunedirektørens forslag til innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
FOR- 018/24 Vedtak: 
Innstilling til kommunestyret: 

Eiendomsretten til Klöckner (1942) brannbil overføres vederlagsfritt til Klungset leir i tråd 
med de intensjoner som er nevnt i søknaden.  

 
Kommunestyre 22.02.2024: 
 
 
Behandling: 
Formannskapets innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
KOM- 019/24 Vedtak: 
Vedtak: 

Eiendomsretten til Klöckner (1942) brannbil overføres vederlagsfritt til Klungset leir i tråd 
med de intensjoner som er nevnt i søknaden.  

 
 
 
020/24: Særutskrift fra kontrollutvalget sak 27/23 - Rapport forvaltningsrevisjon: Trygt 
skolemiljø 
 
Kontrollutvalgets forslag til vedtak: 

1. Forvaltningsrevisjonsrapporten Trygt skolemiljø er forelagt kommunestyret og tas til 
etterretning.  

2. Kommunestyret ber kommunedirektøren følge opp rapportens anbefalinger. 
3. Kommunestyret ber kontrollutvalget påse at kommunestyrets vedtak om 

forvaltningsrevisjon følges opp. Kontrollutvalget anmodes om at oppfølging av rapporten 
innen tredje kvartal 2024.  

 
Kommunestyre 22.02.2024: 
 
 
Behandling: 
Endringsforslag pkt. 3 med resten som kontrollutvalgets forslag til vedtak, foreslått av Vegard 
Setså,      Arbeiderpartiet 
Kommunestyret ber kontrollutvalget påse at kommunestyrets vedtak om forvaltningsrevisjon 
følges opp. Kontrollutvalget anmodes om at oppfølging av rapporten skjer innen 4. kvartal 
2023. 

 
AP's forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
KOM- 020/24 Vedtak: 
Vedtak: 

1. Forvaltningsrevisjonsrapporten Trygt skolemiljø er forelagt kommunestyret og tas til 
etterretning.  

2. Kommunestyret ber kommunedirektøren følge opp rapportens anbefalinger. 
3. Kommunestyret ber kontrollutvalget påse at kommunestyrets vedtak om 
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forvaltningsrevisjon følges opp. Kontrollutvalget anmodes om at oppfølging av 
rapporten skjer innen 4. kvartal 2023. 

 
 
 
021/24: Nye vedtekter for Fauske eldreråd 
 
Kommunedirektørens forslag til innstilling: 

Nye vedtekter for Fauske eldreråd godkjennes.  
 

 
Eldrerådet 07.02.2024: 
 
 
Behandling: 
Følgende omforente forslag ble fremmet: 
§ 5 Eldrerådets medlemmer skal ha godgjøring for arbeidet i rådet og tildeles elektronisk utstyr 
som valgte medlemmer i kommunens øvrige styrer og råd. 
 
Kommunedirektørens forslag til innstilling med endring i det omforente forslaget ble enstemmig 
vedtatt. 
 
ELD- 006/24 Vedtak: 
Vedtak: 

Nye vedtekter for Fauske Eldreråd godkjennes med følgende endring i § 5: 
§ 5 Eldrerådets medlemmer skal ha godgjøring for arbeidet i rådet og tildeles elektronisk 

utstyr som valgte medlemmer i kommunens øvrige styrer og råd. 
 

 
Kommunestyre 22.02.2024: 
 
 
Behandling: 
Nils-Christian Steinbakk (AP) fremmet eldrerådets vedtak: 
Nye vedtekter for Fauske Eldreråd godkjennes med følgende endring i § 5: 

§ 5 Eldrerådets medlemmer skal ha godtgjøring for arbeidet i rådet og tildeles elektronisk 
utstyr som valgte medlemmer i kommunens øvrige styrer og råd. 
 
Kommunedirektørens forslag ble enstemmig vedtatt. 
AP's forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
KOM- 021/24 Vedtak: 
Vedtak: 

Nye vedtekter for Fauske Eldreråd godkjennes med følgende endring i § 5: 
§ 5 Eldrerådets medlemmer skal ha godtgjøring for arbeidet i rådet og tildeles 
elektronisk utstyr som valgte medlemmer i kommunens øvrige styrer og råd. 

 
 
 
022/24: Sakkyndig nemnd og klagenemnd for eiendomsskatt for perioden 2023 - 2027 - 
Utskifting av medlemmer fra formannskapet 
 
Kommunedirektørens forslag til vedtak: 

1. Som medlemmer i formannskapet slettes Maria Torkilseng som 2. vara i sakkyndig 
nemnd og Truls Aanstad som fast medlem i klagenemnd for eiendomsskatt. 
 
2. Som nytt 2. varamedlem i sakkyndig nemnd velges: 
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· ………………. 

 
3. Som nytt fast medlem i klagenemnd for eiendomsskatt velges: 

· ………………. 

 
 
Kommunestyre 22.02.2024: 
 
 
Behandling: 
Gisela Gulstad (H) foreslo i pkt. 3: 
Fast: Lise Jensen 
3. Vara: Leif Alpøy 
 
Ole Orvin (SV) foreslo i pkt. 2: 
Lasse Dahl 
 
Kommunedirektørens forslag til vedtakk, H's forslag og SV's forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
KOM- 022/24 Vedtak: 
Vedtak: 

1. Som medlemmer i formannskapet slettes Maria Torkilseng som 2. vara i sakkyndig 
nemnd og Truls Aanstad som fast medlem i klagenemnd for eiendomsskatt. 
 
2. Som nytt 2. varamedlem i sakkyndig nemnd velges: 

· Lasse Dahl, Kopparvn. 4, 8208 Fauske 

 
3. Som nytt fast medlem i klagenemnd for eiendomsskatt velges: 

· Lise Jensen, Furuvn. 5, 8209 Fauske 

· Ny 3. vara: Leif Alpøy, Strømsnessletta 15, 8215 Valnesfjord 

 
 
 
023/24: Fauna KF organisering - oppfølging av politisk vedtak 
 
Vedtak som innstilling fra Formannskap - 13.02.2024 
Innstilling til kommunestyret: 

1. Rapport – utredning organisering av Fauna KF tas til orientering. 

 
2. Fauna viderefører organiseringen som kommunalt foretak uten endringer i 

vedtektene. 

 
3. For å oppnå styrket samhandling, oppgaveløsning og felles 

kompetansedeling knyttet til næringsarbeidet vedtas det en hybrid 
organisering, beskrevet som modell 5 – en hybridløsning - i vedlagte rapport. 
Hybrid organisering gjelder fra 01.01.2025. 

 
4. I den hybride modellen skal Fauna KF og kommunen dele en felles 
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administrativ ressurs som veksler mellom kommunedirektørens stab/ plan og 
næringsavdelingen og Fauna KF. Denne ressursen skal ivareta Fauna sitt 
behov for saksbehandling, koordinering og sekretærfunksjon i forbindelse 
med politisk behandling av saker fra Fauna. Fauna KF spisser sin aktivitet 
mot næringsutvikling. Plankompetanse og saksbehandlingskompetanse skal 
kommunedirektøren ivareta. 

 
5. Stillingen finansieres med de samme midlene som knyter seg til den ubesatte 

saksbehandlerstillingen som er etablert i foretaket. Saksbehandling etter 
søknader til næringsfondet vil også tilfalle stillingen i hybrid løsning. 

 
6. Da Fauna KF ikke en egen juridisk enhet, men er underlagt de samme 

reglene som øvrig kommunal virksomhet, bes Fauna KF og 
kommunedirektøren (KD) om å videreutvikle og formalisere samhandlingen 
for å ivareta plikter etter lov og forskrifter som regulerer kommunal 
virksomhet.  

 
7. Styreleder og daglig leder i Fauna KF bes om å etablere praksis slik at KD 

rutinemessig får saksliste og saksfremstilling oversendt før styremøter. Ellers 
gjelder §§ 9-16, 11-3 og 11-5 i lov om kommuner og fylkeskommuner 
(kommuneloven) da Fauna KF ikke er en egen juridisk enhet, men er underlagt 
de samme reglene som øvrig kommunal virksomhet. 

 
Kommunedirektørens forslag til vedtak: 

1. Rapport – utredning organisering av Fauna KF tas til orientering. 

 
2. Fauna viderefører organiseringen som kommunalt foretak uten endringer i 

vedtektene. 

 
3. For å oppnå styrket samhandling, oppgaveløsning og felles 

kompetansedeling knyttet til næringsarbeidet vedtas det en hybrid 
organisering, beskrevet som modell 5 – en hybridløsning - i vedlagte rapport. 
Hybrid organisering gjelder fra 01.01.2025. 

 
4. I den hybride modellen skal Fauna KF og kommunen dele en felles 

administrativ ressurs som veksler mellom kommunedirektørens stab/ plan og 
næringsavdelingen og Fauna KF. Denne ressursen skal ivareta Fauna sitt 
behov for saksbehandling, koordinering og sekretærfunksjon i forbindelse 
med politisk behandling av saker fra Fauna. Fauna KF spisser sin aktivitet 
mot næringsutvikling. Plankompetanse og saksbehandlingskompetanse skal 
kommunedirektøren ivareta. 

 
5. Stillingen finansieres med de samme midlene som knyter seg til den ubesatte 

saksbehandlerstillingen som er etablert i foretaket. Saksbehandling etter 
søknader til næringsfondet vil også tilfalle stillingen i hybrid løsning. 
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6. Da Fauna KF ikke en egen juridisk enhet, men er underlagt de samme 
reglene som øvrig kommunal virksomhet, bes Fauna KF og 
kommunedirektøren (KD) om å videreutvikle og formalisere samhandlingen 
for å ivareta plikter etter lov og forskrifter som regulerer kommunal 
virksomhet.  

 
7. Kommunedirektøren skal tiltre som observatør i styret til Fauna KF. 

Styreleder og daglig leder i Fauna KF bes om å etablere praksis slik at KD 
rutinemessig får invitasjon til samtlige styremøter som observatør i styret, og 
vedlagt i innkallingen til styremøtene skal saksliste og saksfremstilling 
foreligge. 

 
 
Formannskap 13.02.2024: 
 
 
Behandling: 
Forslag fra AP, SP og SV, foreslått av Nils-Christian Steinbakk, FelleslistaArbeiderpartiet 
 
Nytt punkt 7 
 
7. Styreleder og daglig leder i Fauna KF bes om å etablere praksis slik at KD rutinemessig får 
saksliste og saksfremstilling oversendt før styremøter. Ellers gjelder §§ 9-16, 11-3 og 11-5 i 
lov om kommuner og fylkeskommuner (kommuneloven) da Fauna KF ikke er en egen juridisk 
enhet, men er underlagt de samme reglene som øvrig kommunal virksomhet. 

 
Kommunedirektørens forslag pkt. 1 - 6 ble enstemmig vedtatt. 
AP/SP/SV's forslag pkt. 7 ble enstemmig vedtatt. 
 
FOR- 004/24 Vedtak: 
Innstilling til kommunestyret: 

1. Rapport – utredning organisering av Fauna KF tas til orientering. 

 
2. Fauna viderefører organiseringen som kommunalt foretak uten endringer i 

vedtektene. 

 
3. For å oppnå styrket samhandling, oppgaveløsning og felles 

kompetansedeling knyttet til næringsarbeidet vedtas det en hybrid 
organisering, beskrevet som modell 5 – en hybridløsning - i vedlagte rapport. 
Hybrid organisering gjelder fra 01.01.2025. 

 
4. I den hybride modellen skal Fauna KF og kommunen dele en felles 

administrativ ressurs som veksler mellom kommunedirektørens stab/ plan og 
næringsavdelingen og Fauna KF. Denne ressursen skal ivareta Fauna sitt 
behov for saksbehandling, koordinering og sekretærfunksjon i forbindelse 
med politisk behandling av saker fra Fauna. Fauna KF spisser sin aktivitet 
mot næringsutvikling. Plankompetanse og saksbehandlingskompetanse skal 
kommunedirektøren ivareta. 

 
5. Stillingen finansieres med de samme midlene som knyter seg til den ubesatte 
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saksbehandlerstillingen som er etablert i foretaket. Saksbehandling etter 
søknader til næringsfondet vil også tilfalle stillingen i hybrid løsning. 

 
6. Da Fauna KF ikke en egen juridisk enhet, men er underlagt de samme 

reglene som øvrig kommunal virksomhet, bes Fauna KF og 
kommunedirektøren (KD) om å videreutvikle og formalisere samhandlingen 
for å ivareta plikter etter lov og forskrifter som regulerer kommunal 
virksomhet.  

 
7. Styreleder og daglig leder i Fauna KF bes om å etablere praksis slik at KD 

rutinemessig får saksliste og saksfremstilling oversendt før styremøter. Ellers 
gjelder §§ 9-16, 11-3 og 11-5 i lov om kommuner og fylkeskommuner 
(kommuneloven) da Fauna KF ikke er en egen juridisk enhet, men er underlagt 
de samme reglene som øvrig kommunal virksomhet. 

 
Kommunestyre 22.02.2024: 
 
 
Behandling: 
Omforent forslag, foreslått av Marlen Rendall Berg, Senterpartiet 
Endringsforslag til punkt 3 i innstillingen: 
 
For å oppnå styrket samhandling, oppgaveløsning og felles kompetansedeling knyttet til 
næringsarbeidet vedtas det en hybrid organisering, beskrevet som modell 5 – en 
hybridløsning - i vedlagte rapport. Hybrid organisering iverksettes når daglig leder i Fauna KF 
og kommunedirektøren finner det riktig i løpet av 2024, men senest innen 01.01.2025. 
 

 
Formannskapets innstilling med unntak av pkt. 3 ble enstemmg vedtatt. 
Omforent forslag pkt. 3 ble enstemmig vedtatt. 
 
KOM- 023/24 Vedtak: 
Vedtak: 

1. Rapport – utredning organisering av Fauna KF tas til orientering. 
 

1. Fauna viderefører organiseringen som kommunalt foretak uten endringer i vedtektene. 
 

1. For å oppnå styrket samhandling, oppgaveløsning og felles kompetansedeling knyttet 
til næringsarbeidet vedtas det en hybrid organisering, beskrevet som modell 5 – en 
hybridløsning - i vedlagte rapport. Hybrid organisering iverksettes når daglig leder i 
Fauna KF og kommunedirektøren finner det riktig i løpet av 2024, men senest innen 
01.01.2025. 
 

1. I den hybride modellen skal Fauna KF og kommunen dele en felles administrativ 
ressurs som veksler mellom kommunedirektørens stab/ plan og næringsavdelingen og 
Fauna KF. Denne ressursen skal ivareta Fauna sitt behov for saksbehandling, 
koordinering og sekretærfunksjon i forbindelse med politisk behandling av saker fra 
Fauna. Fauna KF spisser sin aktivitet mot næringsutvikling. Plankompetanse og 
saksbehandlingskompetanse skal kommunedirektøren ivareta. 
 

1. Stillingen finansieres med de samme midlene som knyter seg til den ubesatte 
saksbehandlerstillingen som er etablert i foretaket. Saksbehandling etter søknader til 
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næringsfondet vil også tilfalle stillingen i hybrid løsning. 
 

1. Da Fauna KF ikke en egen juridisk enhet, men er underlagt de samme reglene som 
øvrig kommunal virksomhet, bes Fauna KF og kommunedirektøren (KD) om å 
videreutvikle og formalisere samhandlingen for å ivareta plikter etter lov og forskrifter 
som regulerer kommunal virksomhet.  
 

1. Styreleder og daglig leder i Fauna KF bes om å etablere praksis slik at KD 
rutinemessig får saksliste og saksfremstilling oversendt før styremøter. Ellers gjelder 
§§ 9-16, 11-3 og 11-5 i lov om kommuner og fylkeskommuner (kommuneloven) da 
Fauna KF ikke er en egen juridisk enhet, men er underlagt de samme reglene som 
øvrig kommunal virksomhet. 

 
 
 
024/24: Økt behov for renholdsressurs i renholdsavdelingen  
 
Vedtak som innstilling fra Formannskap - 13.02.2024 
Innstilling til kommunestyret: 

Kommunedirektøren gis anledning til å bemanne opp renholdsavdelingen med ett 
årsverk. Stillingen finansieres med inntekter i blålysbygget og med budsjettregulering i 
økonomimelding 1 i 2024.  

 
Kommunedirektørens forslag til innstilling: 

Kommunedirektøren gis anledning til å bemanne opp renholdsavdelingen med ett 
årsverk. Stillingen finansieres med inntekter i blålysbygget og med budsjettregulering i 
økonomimelding 1 i 2024.  
 

 
Formannskap 13.02.2024: 
 
 
Behandling: 
Kommunedirektørens forslag til innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
FOR- 022/24 Vedtak: 
Innstilling til kommunestyret: 

Kommunedirektøren gis anledning til å bemanne opp renholdsavdelingen med ett 
årsverk. Stillingen finansieres med inntekter i blålysbygget og med budsjettregulering i 
økonomimelding 1 i 2024.  

 
Kommunestyre 22.02.2024: 
 
 
Behandling: 
Formannskapets innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
KOM- 024/24 Vedtak: 
Vedtak: 

Kommunedirektøren gis anledning til å bemanne opp renholdsavdelingen med ett 
årsverk. Stillingen finansieres med inntekter i blålysbygget og med budsjettregulering i 
økonomimelding 1 i 2024.  

 
 
 
025/24: Oppnevning av medlemmer til styret i Fauna KF 2023 
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Valgkomiteens forslag til vedtak: 
Som medlemmer til styret i Fauna KF velges følgende: 

· Leder: Nils- Christian Steinbakk (velges for 1 år) 
· Nestleder: Kenneth Svendsen (velges for 2 år) 
· Styremedlem: Inger Lise Lund (velges for 2 år) 

 
 
Som varamedlemmer til styret i Fauna KF velges følgende for 1 år: 

· Bård Lyng Olsen 
· Kristin Eidissen 

 
Kommunestyre 22.02.2024: 
 
 
Behandling: 
Valgkomiteens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 
 
KOM- 025/24 Vedtak: 
Vedtak: 

Som medlemmer til styret i Fauna KF velges følgende: 
· Leder: Nils- Christian Steinbakk (velges for 1 år) 
· Nestleder: Kenneth Svendsen (velges for 2 år) 
· Styremedlem: Inger Lise Lund (velges for 2 år) 

 
 
Som varamedlemmer til styret i Fauna KF velges følgende for 1 år: 

· Bård Lyng Olsen 
· Kristin Eidissen 
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